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Geachte leden van de raad,

Bijgevoegd ontvangt u de antwoorden op de vragen die naar aanleiding van de begroting 2025 door
de fracties zijn gesteld.

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,
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Nr Datum Fractie Pagina 

boekwerk

Vraag Antwoord

1 9-10-2024 CDA 93 In de tabel op pagina 93 zien wij de Solvabiliteitsratio dalen van 39,7% in 

2023 naar 20,9% geprognotiseerd in 2028, daarnaast zien wij ook de netto 

schuldquote en de gecorrigeerde netto schuldquote oplopen. Graag zien 

wij een uitgebreide verklaring van deze prognoses tegemoet.

De solvabiliteitsratio geeft de verhouding weer tussen het eigen vermogen en het totale 

vermogen. De schuldquote geeft een beeld van de relatie tussen de gemeentelijke 

schuldenpositie en de totale baten zoasl opgenomen in de begroting.  Op pagina 180 van de 

begroting vindt u een overzicht van de geprognotiseerde balans voor de komende jaren. Daarin 

ziet u dat het eigen vermogen afneemt vanwege inzet van reserves en de omvang van de 

langlopende leningen toeneemt als gevolg van investeringen.  Dit verklaart waarom de 

solvabiliteitsratio daalt en de schuldquote toeneemt.

2 9-10-2024 CDA 91 Incidentele middelen jeugdzorg: Hier is een uitgebreide toelichting 

opgenomen op het risico, maar er staat geen bedrag opgenomen in de 

tabel op pagina 88. Is er geen sprake van een financieel risico? 

Bij het opstellen van de begroting 2025 is een inschatting gemaakt dat het financiële risico 

beperkt was gezien de incidentele middelen die de gemeenten heeft ontvangen tot en met 

begrotingsjaar 2025. In de recent gepubliceerde septembercirculaire 2025, waarover u nog een 

RIB ontvangt, heeft het Rijk de stuctureel ingeboekte besparing Jeugdzorg (macro € 511 miljoen) 

laten vervallen waardoor geen sprake meer is van een financieel risico ten aanzien van de 

incidentele middelen Jeugdzorg en de opgenomen stelpost van € 1,2 miljoen.

3 9-10-2024 CDA 91 Incidentele middelen jeugdzorg (Gemeentefonds): In de 

raadsinformatiebrief over de meicirculaire 2024 konden we lezen dat er in 

2025 € 2.265.654 beschikbaar komt voor besparingsverlies jeugd. Komt 

dat ook overeen met de stelpost die hiervoor was opgenomen in 2025? Zo 

nee, hoe groot is het voordeel of het nadeel?

De stelpost Jeugdzorg in de begroting 2025 bedraagt € 1,2 miljoen structureel vanaf 2026. In de 

RIB meicirculaire 2023 van 27 juni 2023 (nummer 56987-2023) is de stelpost Jeugdzorg 2024 en 

2025 (totaal € 2,4 miljoen) afgeraamd vanwege de ontvangen incidentele Rijksmiddelen in de 

meicirculaire 2023 voor de begrotingsjaren 2024 en 2025. De Rijksmiddelen in de meicirculaire 

2025 komen derhalve volledig ten goede van de Jeugdzorg zoals ook opgenomen in de RIB 

meicirculaire 2024 van 21 juni 2024 (nummer 75480-2024). 

4 9-10-2024 CDA 89 Wij zouden graag een meerjarige prognose van de ratio 

weerstandsvermogen ontvangen.

De ratio weerstandsvermogen is gekoppeld aan de huidige omvang van de risico's. Er is geen 

prognose van risico's voor de jaren na 2025, dat gebeurt nooit op dit moment van een begroting. 

Wel geven wij een prognose over de ratio's voor de komende jaren, echter elk jaar wordt deze 

opnieuw herzien. Zie paragraaf 4.2

Bij de huidige omvang van de risico's komt de ratio voor 2026 uit op 3,7, voor 2027 op 3,6 en voor 

2028 ook op 3,6.

5 9-10-2024 CDA 88 In de tabel op pagina 88 zijn er geen bedragen opgenomen ten behoeve 

van eventuele juridische risico's. Op pagina 89 wordt toegelicht dat er wel 

degelijk juridische risico's zijn, welk bedrag is hiervoor gereserveerd, en 

waarom zien wij dit bedrag niet terug in de tabel op pagina 88?

Op pagina 89 wordt inderdaad gewag gemaakt van juridische risico's. We hebben daarbij 

aangegeven dat deze post voorlasnog PM is geraamd omdat we geen kwantificering van deze 

risico's kunnen maken. Omdat we enkele risico's (nog) niet kunnen kwantificeren gebruiken wij 

bij de berekening van de totale omvang van de risico's een opslagpercentage van 40% van de 

bekende risico's (blz. 88 omrekenfactor 1,4). Deze handelwijze is conform de nota 

weerstandsvermogen en risicobeheersing.  

6 9-10-2024 CDA 83 De baten (2025) van parkeren in deze tabel bedragen € 3.677.000. Wat 

verklaart het verschil met de baten van € 2.435.000 (baten 

parkeerbelasting cf. de tabel op pagina 27).

In de tabel opgenomen in de paragraaf lokale heffingen zijn ook de opbrengsten opgenomen van 

de parkeergarages Kazerneplein en Stationspark. Deze baten zitten niet in de tabel op pagina 27. 

Parkeerbaten vindt u ook terug in programma 2 (zie pag 166).

7 9-10-2024 CDA 81 / 82 De post kwijtschelding afvalstoffenheffing stijgt in 2025 naar € 775.000. 

Dit is een forse stijging ten opzichte van 2023 en 2024. Op pagina 81 

wordt vermeld dat het gaat om een prognose op basis van 

realisatiecijfers. Klopt het dat er dus geen inhoudelijke aanleiding of 

beleidswijziging is die leidt tot deze stijging?

De stijging van de kwijtschelding in 2025 is gebaseerd op de prognose van de BsGW, welke 

gebaseerd is op realisatiecijfers. Aan de stijging ligt dus geen inhoudelijke aanleiding of 

beleidswijziging ten grondslag. De kwijtscheldingen worden elk jaar opnieuw ingeschat op basis 

van prognoses

8 9-10-2024 CDA 72 Is er een verklaring voor het relatief lage percentage bekende 

hernieuwbare elektriciteit in Roermond (9,3%) ten opzichte van het 

gemiddelde in Nederland (41,3%)?

De percentages geven het aandeel hernieuwbare elektriciteit t.o.v. het totaalverbruik over alle 

sectoren weer. Dit betekent dat een toename van hernieuwbare elektriciteit teniet gedaan kan 

worden door een hoger verbruik van “fossiele” elektriciteit in een of meerdere sectoren. Daarnaast 

vergt grootschalige hernieuwbare elektriciteit zowel voor opwek via zon als windturbines veel 

ruimte. De ruimte binnen de gemeente Roermond is bijzonder schaars. Grootschalige opwek via 

zon of wind zijn daardoor moeilijk realiseerbaar. In Roermond wordt vooral ingezet op enerzijds 

energiebesparing en anderzijds op opwekken van energie op daken (particulieren en bedrijven).  

9 9-10-2024 CDA 70 Op 1 januari 2024 is de Wet Kwaliteitsborging Bouwen (Wkb) in werking 

getreden. U stelt "de gevolgen voor onze dagelijkse werkzaamheden en 

bijvoorbeeld handhaving zijn op voorhand moeilijk in te schatten". Deze 

tekst was in de begroting vorig jaar vrijwel identiek opgenomen. Is er nog 

geen sprake van ervaringen na inwerkingtreding op basis waarvan de 

gevolgen ingeschat kunnen worden?

Eind 2023 is een grote hoeveelheid aanvragen onder het oude regime van de Wabo ingediend. 

Sinds 1 januari 2024 is de Wkb van kracht, maar er zijn tot nu maar zeer beperkt meldingen op 

basis van de Wkb ingediend. Dit waren er maar 4 in de periode tot 1 oktober 2024.

10 9-10-2024 CDA 69 Blijft de historische waarde van het Bisdomwartier een aandachtspunt 

voor de gemeente, en hoe wordt deze gewaarborgd?

De historische waarde van het bisdomkwartier is een aandachtspunt bij de ontwikkeling ervan. 

Dit is gewaarborgd doordat het kwartier deel uitmaakt van het beschermde stadsgezicht en 

doordat een aantal panden zijn aangewezen tot beschermd rijksmonument.  In de gehele 

(her)ontwikkeling van het Bisdomkwartier krijgt dit nog zijn plek.

11 9-10-2024 CDA 68 In het gebied Jazz City, mogen volgens het bestemmingsplan louter outlet 

winkels gevestigd worden, wat is dan de exacte reden dat er in de 

begroting (outlet) winkels geschreven wordt?

Het bestemmingsplan is leidend. De haakjes hebben geen toegevoegde waarde en kunnen 

worden verwijderd.

12 9-10-2024 CDA 68 Heeft de gemeente reeds uitsluitsel gekregen vanuit de RVO m.b.t. de 

ingediende subsidieaanvraag Impulsaanpak Winkelgebieden? Zo ja, wat is 

de inhoud van dit uitsluitsel? En welke gevolgen heeft een onverhoopt 

negatief uitsluitsel voor de herontwikkeling van het Centrumkwartier?

Wij verwijzen naar de duiding die de portefeuillehouder heeft gegeven tijdens de 

commissievergadering Ruimte op 2 oktober jl.  bij het agendapunt 2e tussenrapportage, tevens 

verwijzen wij naar de memo zoals alle raads- en commissieleden die op 8 oktober jl. hebben 

ontvangen n.a.v. hetgeen de portefeuillehouder hieromtrent aangegeven heeft tijdens de 

commissievergadering van Ruimte 2 oktober jl. Het RVO heeft ons op 6 september geïnformeerd 

dat er in totaal 41 gemeenten een projectvoorstel hebben ingediend. De totale budgetaanvraag 

voor deze ronde bedraagt 87 miljoen euro. Daarmee is de vraag hoger dan het beschikbare 

budget van 22 miljoen euro. Door de grote hoeveelheid aanvragen heeft de RVO eenmalig 

besloten de beslistermijn te verlengen met 13 weken met 30 december 2024 als nieuwe 

beslisdatum. 

13 9-10-2024 CDA 68 Wat zijn de mogelijke consequenties voor de gemeente indien tranche 4 

niet wordt ontvangen?

Indien de subsidie niet wordt toegekend zal er onderzocht moeten worden hoe en op welke 

manier het dan nog anwezige tekort kan worden afgedekt. Zie ook het antwoord op uw vraag 12.
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14 9-10-2024 CDA 67 Vloeit het Plan van aanpak Ruimte, Wonen en Bedrijvigheid voor uit de 

Quickscan? Zo ja, wanneer is deze Quickscan vastgesteld en op welke 

manier wordt de Raad/Commissie Ruimte hierover geinformeerd?

Dit onderwerp is een keer tijdens een besloten werksessie en twee keer tijdens een besloten 

vergadering van de commissie RU besproken. Uiteindelijk is de Quickscan Ruimte Wonen en 

Bedrijvigheid op 23 april 2024 door het college vastgesteld. De (vertrouwelijke) eindversie van de 

quickscan heeft onder geheimhouding voor de raads- en commissieleden ter inzage gelegen en is 

op 27 mei 2024 besproken tijdens een besloten vergadering van de Commissie RU. De nadere 

uitwerking en (ontwikkel)strategie is/wordt het eindresultaat van het Plan van Aanpak Ruimte. 

Ook hierover is de Raad geinformeerd in de beantwoording van een vraag bij de jaarrekening 

2023 (zie ibabs overige vragen, juni 2024) en ook is de commissie Ruimte mondeling 

geinformeerd op 2 oktober jongstleden naar aanleiding van een vraag bij de 2e 

tussenrapportage. Het eerstvolgende moment dat de Commissie RU wederom in de gelegenheid 

wordt gesteld om hierover te spreken is in een besloten commissievergadering over het 

eindresultaat van het plan van aanpak. Naar verwachting is dit Q1 2025.

15 9-10-2024 CDA 50 Welke kaders hangen er aan het in kaart brengen van nieuwe 

monumenten uit recentere periodes uit onze geschiedenis? Kan het 

eventueel aanwijzen van nieuwe monumenten zorgen voor 

belemmeringen in reeds opgestarte (her)ontwikkelingen? 

Bij het in kaart brengen van nieuwe monumenten hanteren we de selectiecriteria uit de 

Erfgoedverordening 2023. We zullen bij de inventarisatie, selectie en aanwijzing rekening houden 

met actuele ontwikkelingen. Met betrekking tot reeds opgestarte (her)ontwikkelingen hanteren 

wij de uitgangspunten van behoorlijk bestuur.

16 9-10-2024 CDA 50 5.6 Media "In 2025 vervalt de vijfjarige aanwijzing van de lokale omroep 

en volgt een nieuwe aanwijzingsprocedure". Verwacht u een impact van 

de landelijk aangekondigde stelselwijziging lokale omroepen voor deze 

procedure?

Nee, de aanwijzingsprocedure is gelijk aan voorgaande keren. Wel is het zo dat RTV Roermond, 

die momenteel de aanwijzing lokale omroep heeft, vanuit haar samenwerking met ML5 al 

samenwerkt met andere omroepen in Midden-Limburg in de voorbereiding naar de 

totstandkoming van streekomroepen. We verwijzen u hierbij ook graag naar de raadsinformatie 

avond d.d. 7 mei en het raadsvoorstel 'Aanvullende toetsingscriteria aanwijzing lokale publieke 

media-instelling' in de vergadering van 17 oktober 2024.

17 9-10-2024 CDA 5 In het voorwoord geeft u aan dat er nog geen finale duidelijkheid is over 

de terugval in financiele middelen vanaf 2026. Hoe zeker kunt u zijn over 

het verwachtte negatieve resultaat in het jaar 2026 en de resultaten op 

de lange termijn?

Hetgeen in het voorwoord staat, is gezien het momentum erg logisch. Dit aangezien 1)de 

regeringsverklaring en de rijksbegroting pas verschenen zijn, 2) de septembercirculaire recent 

verschenen is en slechts een beperkte bijstelling kent, 3) de decembercirculaire 2024 en de 

meicirculaire 2025 er nog niet zijn. Desondanks geven wij in het voorwoord en in hoofdstuk 2 een 

vooruitblik. De komende circulaires gemeentefonds (met name de circulaires 2025) zullen 

Roermond naar verwachting meer duidelijkheid moeten gaan verschaffen over het verwachte 

saldo 2026 en de resultaten op langere termijn. 

18 9-10-2024 CDA 48 Op sportpark de Wolfsberg wordt een grasveld vervangen door een 

kunstgrasveld, hoe is het gesteld met de velden op de overige 

gemeentelijke sportaccomodaties? 

De overige velden voldoen aan de eisen. Het huidige (bestaande)  kunstgrasveld op Sportpark 

Wolfsberg staat als vervangingsinvestering op de investeringsplanning van Sport en Cultuur in 

2028.

19 9-10-2024 CDA 48 De kleedlokalen van zowel sportpark de Wijher als Kitskensberg worden 

voorzien van een opknapbeurt. Op welke manier strookt dit met het doen 

van een gefaseerd onderzoek naar samenwerking en een daarbij 

behorende toekomstbestendige sportinfrastructuur voor de 

buitensportverenigingen die van deze sportparken gebruik maken? En op 

welke termijn kunnen wij de eerste resultaten van deze onderzoeken 

verwachten?

Het onderzoek naar mogelijkheden tot samenwerking en de daarbij behorende 

toekomstbestendige sportinfrastructuur wordt momenteel uitgevoerd. De eerste  

(deel)resultaten worden eind van dit jaar verwacht.  Het totale proces naar een 

toekomstbestendige sportinfrastructuur kent een meerjarig tijdpad. Om die reden zien we nu de 

noodzaak om de gedateerde kleedlokalen op de betreffende sportparken op te knappen. Dit 

gebeurt sober en doelmatig in afwachting van en ter overbrugging naar de toekomstige situatie, 

en is daarmee geen desinvestering. 

20 9-10-2024 CDA 45 Lopen er momenteel gesprekken met instellingen voor hoger onderwijs, 

ten behoeve van de realisatie van aanbod in het hoger onderwijs in 

Roermond?

Ja, de gemeente voert gesprekken met hoger onderwijsinstellingen over een onderwijsaanbod in 

Roermond.

21 9-10-2024 CDA 44 Op welke manier zal het (multi) functionele gebruik van de campus van 

ROER College Schondeln worden vormgegeven, en op welke manier 

worden bijvoorbeeld (sport)verenigingen hierin betrokken?

Flexibiliteit is een belangrijk uitgangspunt in de nieuwbouwplannen voor het ROER College 

Schöndeln. Dat uit zich onder meer in (multi-)functioneel gebruik van de onderwijscampus, met 

meerdere gebouwen conform een zogeheten satellietenmodel. Daarnaast is er de ambitie om toe 

te werken naar een voorziening bewegingsonderwijs die tevens inzetbaar is voor de 

breedtesport. Zodra hier meer concreetheid over bestaat wordt dit uiteraard opgepakt met de 

diverse (sport)verenigingen. 

22 9-10-2024 CDA 44 Zijn er voldoende middelen gereserveerd voor de toekomstige uitvoering 

van de plannen (die momenteel in voorbereiding zijn) voor zowel BS de 

Kasteeltuin en BS Vrijeschool Christophorus?

Ja, met de huidige inzichten zijn er in de IHP-investeringsplanning voldoende financiële middelen 

opgenomen voor de projecten BS De Kasteeltuin en BS Vrijeschool Christophorus.

23 9-10-2024 CDA 44 Hoe is het gesteld met de leerlingen- en lerarencapaciteit op zowel onze 

basisscholen als middelbare scholen?

Gelijk aan het landelijke beeld is het voor het onderwijs in Roermond een uitdaging om 

voldoende gekwalificeerd onderwijspersoneel te hebben - nu en in de toekomst. Daarnaast zijn er 

enkele basisscholen in Roermond waar de maximale capaciteit is bereikt en daarom bijv. wordt 

gewerkt met een aannamebeleid. Dit is onderwerp van gesprek tussen het onderwijs en de 

gemeente.

24 9-10-2024 CDA 41 Vanaf het jaar 2027 is de prognose dat de uitgaven ten behoeve van 

economie gaan dalen, terwijl de inkomsten volgens de prognose zullen 

stijgen. Kunt u specificeren waar deze prognose op gebaseerd is?

In 2027 is er volgens het begrotingsboekwerk inderdaad sprake van een daling van de lasten. Dit 

is een fout. Het evenementenbudget is in de begroting 2023 namelijk structureel met 220.000 

euro verhoogd. Per abuis is deze verhoging vanaf 2027 nog niet administratief verwerkt, maar dit 

wordt gecorrigeerd in de 3e tussenrapportage van 2024 inclusief het financiele effect voor het 

structurele begrotingssaldo vanwege het werwerken van de fout. Dit verklaart voor een deel een 

onterechte daling van de lasten in programma 3. Tevens wordt in de begroting 2025 het 

evenementenbudget verhoogd conform prioriteit nummer 27. Hierbij is te zien dat er rekening 

wordt gehouden met lagere lasten vanaf 2027.  De stijging in de baten komt geheel door de 

toeristenbelasting. 

25 9-10-2024 CDA 40 "We geven uitvoering aan de wettelijke taken met het oog op 

draagvlakmeting voor de bedrijveninvesteringszones". Bedoelt u hiermee 

de vernieuwing van de diverse BIZ-verordeningen voor de periode 2026 

t/m 2030 en daarmee dus een raadsvoorstel in 2025?

Ja. De gemeente organiseert de draagvlakmeting.  Uiteraard samen met de alle partners zoals de 

BIZ-ZEN, Parkmanagement, City Management en andere. Vervolgens zal na een positieve uitslag 

de verordening in werking treden en zal de gemeente, via de BsGW, bijdragen heffen en innen, 

die als subsidie worden uitgekeerd. Tot slot zal de gemeente toezien op  dat de gelden en 

activiteiten op een juiste manier, conform wet, worden uitgevoerd.    

26 9-10-2024 CDA 39 en 40 In paragraaf 3.1 waarin de economische ontwikkeling wordt beschreven 

wordt alleen gestuurd op verduurzaming van bedrijventerreinen en 

evenementen. Welke kosten brengt dit met zich mee voor met name 

evenementen en op welke manier ondersteund de gemeente 

orrganisatoren van evenementen hierin? En is de gemeente bereid om 

verduurzaming van bedrijven en nieuwe duurzame initiatieven te 

stimuleren?

Nadat de duurzaamheidsparagraaf door het college is vastgesteld is het aan organisatoren van 

evenementen om hiermee aan de slag te gaan. De gemeente ondersteunt organisatoren hierin 

middels communicatie-uitingen maar ook met het aanbieden van formats. Ook valt te denken 

aan de aanpak rondom de stadsbeker n.a.v. de door uw raad aangenomen motie (SPR) 

hieromtrent waar de portefeuillehouder in de commissie RU en Gemeenteraad eerder de 

voortgang over heeft gemeld.

Daarnaast geldt dat ook voor organisatoren het nastreven van duurzaamheidsdoelen hogere 

kosten met zich mee kunnen brengen, bijv. te denken valt aan andere brandstof voor aggregaten, 

aanpassen communicatie-uitingen. Maar veelal is het een aanpassing van de werkwijze en een 

andere mindset. Daar helpen en faciliteren we de organisatoren zoveel als mogelijk bij. 



27 9-10-2024 CDA 36 "We gaan de digitale parkeerketen verder optimaliseren, onder andere 

door het inzetten van een scanauto". Vorig jaar stond hier nog "de 

aanschaf van een scanauto". Begrijpen we hieruit dat de scanauto 

inmiddels is aangeschaft? Wanneer wordt de eerste inzet verwacht?

Er is geen scanauto aangeschaft, deze zal naar alle waarschijnlijkheid worden geleased. Eerste 

inzet is afhankelijk van het verder inrichten van het digitale proces, een planning hiervoor zal pas 

in het eerste kwartaal van 2025 beschikbaar zijn.

28 9-10-2024 CDA 35 t/m 38 In programma 2 ontbreekt het trace van de Ijzeren Rijn, welke 

ontwikkelingen kunnen wij in 2025 verwachten omtrent de Ijzeren Rijn? 

Vwb het internationale spoordossier valt te verwachten dat de zgn 3RX-variant (vanuit Belgie via 

Weert, Roermond en Venlo naar Duitsland) verder zal worden verkend. 

Voor de gewenste herinrichting van het historisch trace vd IJzeren Rijn binnen het stedelijk 

gebied van Roermond (fiets- en voetpad) geldt dat de planvoorbereiding recent is gestart en naar 

verwachting doorloopt in 2025 en daarna. Eea binnen de kaders zoals met de Belgen 

afgesproken.

29 9-10-2024 CDA 35 Op welke termijn valt er meer duidelijkheid te verwachten over zowel de 

fietsbrug Leeuwen-Buggenum en de fietsverbinding Linne-Merum? 

Leeuwen-Buggenum: geen van de partners (Leudal, Roermond en provincie) heeft de benodigde 

middelen beschikbaar in de begroting. Eerst moet nader onderzoek uitwijzen wat qua gebruik de 

meerwaarde van een nieuwe Maaskruisende verbinding tussen Leeuwen en Buggenum gaat zijn 

en in hoeverre dit invloed heeft op het fietsgebruik op de Louis Raemaekersbrug. Ondertussen 

blijven we in gesprek met de partners over de financiering.

Linne-Merum: ook voor deze verbinding geldt dat er eerst duidelijkheid moet zijn over de 

(co)financiering. Roermond en Maasgouw hebben middelen in begrotng opgenomen. Provincie is 

gevraagd naar cofinanciering, bestuurlijke intenties zijn positief. Mocht het kostenplaatje rond 

komen wordt vervolgonderzoek naar een voorkeurstracé gestart waarbij de omgeving zal worden 

betrokken.

30 9-10-2024 CDA 35 Wordt er in het te starten onderzoek naar een gewenste toekomstige 

ontsluiting van Maasniel/Roermond Noordoost rekening gehouden met 

de eventuele ontwikkeling van het volledige programma van Limburg 

Centraal? 

Ja hier wordt rekening mee gehouden, in het onderzoek wordt dit meegenomen.

31 9-10-2024 CDA 35 Wat is de actuele stand van zaken met betrekking tot de fietsbrug tussen 

Leeuwen en Buggenum?

Zie antwoord op vraag 29

32 9-10-2024 CDA 35 Hoe wil het college concreet het fietsgebruik stimuleren? Infrastructureel: het verbeteren en uitbreiden van routes en ontbrekende (regionale) 

verbindingen, het veiliger maken van schoolomgevingen en het breder instellen van een max 

snelheid van 30km/u in de gemeente Roermond. Ten slotte ook dmv het uitbreiden van de 

stallingscapaciteit op locaties waar doorgaans veel fietsen worden gestald.

Gedrag: campagne mbt de gevaren van de fatbike plus fietsstimuleringscampagnes (bijv. 

Posifiets) door Midden Limburg Bereikbaar, al dan niet agv te verwachten verkeershinder.

33 9-10-2024 CDA 32 Een van de doelen binnen dit programma omvat het vermideren van 

slachtoffers van digitale criminaliteit, door middel van een gerichte 

aanpak. Op welke manier zal de gemeente haar rol in gaan vullen, en hoe 

worden onder andere het O.M. en justitie hier bij betrokken?

Binnen het OM, politie en gemeente is dit thema geprioriteerd. De gemeente doet dit onder 

andere door het aanbieden trainingen. 

34 9-10-2024 CDA 32 Besteedt de gemeente bij digitale veiligheid specifieke aandacht aan het 

fenomeen doxing?

Nee, geen specifieke aandacht

35 9-10-2024 CDA 32 Wordt er, gezien de verschuiving van mensenhandel naar online adult-

platformen, specifiek aandacht besteed aan dit probleem binnen de 

context van digitale of algemene veiligheid?

Vanuit ondermijning besteden we hier aandacht aan vanuit het thema mensenhandel met een 

link naar digitale veiligheid. 

36 9-10-2024 CDA 32 "Roermond staat over vijf jaar niet meer in de top tien van Nederland qua 

jonge aanwas". Welk concreet jaar wordt hier bedoeld?

Het IVP loopt van 2024 tot 2027. Het betreft 2030. 

37 9-10-2024 CDA 32 "Barrière modellen van het CCV". Wat wordt bedoeld met CCV? Centrum voor criminaliteitspreventie

38 9-10-2024 CDA 31 De Veiligheidsregio Limburg-Noord (VRLN) is een samenwerking met 15 

andere gemeenten uit de regio. Bedoelt u de samenwerking van de 

gemeente Roermond met 14 andere gemeenten in de regio, totaal 15 (cf. 

p. 119)? Of gaat het 15 andere gemeenten en dus in totaal om 16 

gemeenten?

In totaal betreffen dit 15 gemeenten.

39 9-10-2024 CDA 29 Vennootschapsbelasting (Vpb): Kunt u enkele voorbeelden noemen van 

activiteiten van de gemeente die vallen onder de 

Vennootschapsbelasting?

Enkele voorbeelden van activiteiten van de gemeente die onder de Vpb vallen zijn; 

Parkeergarages, privaatrechtelijke reclameopbrengsten, huishoudelijke afvalstromen die een 

opbrengst genereren en de grondexploitatie Roerdelta.

40 9-10-2024 CDA 28 Bedrag voor onvoorzien: "Gekozen is om de onvoorziene uitgaven 

integraal te verantwoorden en toe te lichten onder de programma's waar 

deze onvoorziene uitgaven zich in het verslagjaar zullen voordoen". 

Verwijst dit naar de verantwoording in tussentijdse rapportages en/of de 

jaarverantwoording? Betekent dit dat er in de begroting feitelijk geen 

rekening wordt gehouden met onvoorziene omstandigheden, zoals 

bedoeld in het BBV (anders dan het lage bedrag van € 1.000)? Hoe 

beoordeelt de provinciale toezichthouder deze werkwijze?

Deze werkwijze voldoet aan de BBV en daarom is de provinciale toezichthouder akkoord.  

Onvoorziene uitgaven zullen in tussenrapportages en/of jaarrekening worden verantwoord als 

deze zich voortdoen zoals gebruikelijk plaatsvindt.

Dit betekent niet dat er in de begroting geen rekening wordt gehouden met onvoorziene 

omstandigheden. Zoals in de paragraaf Weerstandsvermogen & Risicobeheersing is beschreven 

dat er een risico-inventarisatie wordt gedaan om zo het bedrag aan minimumepositie algemene 

reserve te bepalen. Voor de begroting 2025 is dit op € 10,6 mln. bepaald(waaronder claim sociaal 

domein). Dit bedrag is gereserveerd om risico's op te vangen.

41 9-10-2024 CDA 27 Vanuit de uitkeringen van het gemeentefonds wordt in 2026 €6.323.000 

minder uitgekeerd dan in 2025. In de jaren na 2026 wordt verwacht dat 

de algemene uitkering uit het gemeentefonds weer zal oplopen. Op basis 

waarvan wordt dit verwacht?

De verwachtingen zijn gebaseerd op de vertalingen van de circulaires gemeentefonds waarover 

u, buiten de kadernota en de begroting om,  3x per jaar middels een RIB wordt geinformeerd. Op 

basis hiervan wordt de algemene uitkering gemeentefonds bijgesteld. In 2026 is de bekende 

terugval in middelen zichtbaar, die erna weer zal oplopen.



42 9-10-2024 CDA 27 In de tabel blijkt er een daling van de opbrengsten parkeerbelasting in 

2024 t/m 2027, waarna er vanaf 2028 sprake is van een stijging van de 

parkeeropbrengsten. Hoe wordt deze daling t/m 2027 verklaard en 

waarop is de stijging in 2028 gebaseerd?

De daling in de begrootte parkeeropbrengsten komt doordat de begroting iets meer wordt 

afgestemd op de daadwerkelijk gerealiseerde parkeeropbrengsten.  De stijging in 2028 wordt 

gecorrigeerd bij het P&C product in 2025, zonder wijziging van de parkeertarieven is de 

verwachting dat de parkeeropbrengsten in 2028 niet zullen afwijken van 2027.

43 9-10-2024 CDA 24 In de paragraaf 0.2 Burgerzaken, gaat het voornamelijk over 

veranderingen die ten grondslag liggen aan de invoering van de Wet 

Modernisering Elektronisch Bestuurlijk Verkeer. Hierdoor zal er 

uiteindelijk een beter klantbeeld ontstaan, op welke manier gaat men 

monitoren wat de ervaringen van onze inwoners zullen zijn, en op welke 

manier zal er gestuurd worden op eventuele onverhoopte negatieve 

ervaringen?

Per online formulier worden er statistieken bijgehouden van het aantal, via het digitale formulier, 

aangevraagde producten. Hiermee kunnen we het gebruik monitoren. Daarnaast is op de website 

onderaan elke pagina de mogelijkheid om feedback te geven over de website.

Zoals nu ook al mogelijk is het KCC telefonisch beschikbaar om inwoners te ondersteunen 

mochten er onduidelijkheden zijn bij het aanvragen. Ook deze signalen kunnen gebruikt worden 

om de aanvraagformulieren te verbeteren.

44 9-10-2024 CDA 24 Wat wordt precies bedoeld met "meer informatie beschikbaar in 

moedertaal"? Betreft dit uitsluitend Nederlands of ook andere talen? Zo 

ja, welke?

Op dit moment ligt de focus van meer informatie beschikbaar in de moedertaal nog op informatie 

die aangeboden wordt op de website roermond.nl.

De website is enkel in het Nederlands maar teksten op de website kunnen door de gebruiker 

worden vertaald door gebruik te maken van een vertaal knop. Hierbij gaan we gebruik maken van 

AI om de pagina’s te vertalen. De werking is gelijk aan zwolle.nl en rotterdam.nl.

Er worden momenteel 28 talen ondersteund waaronder:

- Chinees

- Oekraïens

- Turks

- Russisch

- Duits

45 9-10-2024 CDA 24 Welke criteria hanteert de gemeente bij het toevoegen van een extra 

taal?

Voorlopig zijn er geen criteria rondom het vertaalbaar maken. Wel staat er een disclaimer bij de 

vertaalknop dat de gemeente niet verantwoordelijk is voor de correctheid van de vertalingen. We 

houden de ontwikkelingen scherp in de gaten om te bepalen of het in de toekomst noodzakelijk 

is om criteria te hanteren.

46 09-10-24 CDA 23 Bij de genoemde beleidskaders, wordt ook het coalitieakkoord genoemd. 

In hoeverre kunnen wij als raad een coalitieakkoord zien als beleidskader? 

Daar een coalitieakkoord geen juridische status heeft als zodanig. 

De coalitiepartijen hebben hun gezamenlijke koers voor de raadsperiode 2022 - 2026 vastgelegd 

en uitgewerkt in het Coalitieakkoord. Daarmee is het wel degelijk een kader voor beleidsvorming. 

Of iets wel/niet een juridische status heeft is hierbij niet relevant. 

47 9-10-2024 CDA 23 Hoeveel van de door de minister van Binnenlandse Zaken aan de aanvraag 

vanuit de SML-samenwerking toegekende €20 miljoen komt ten goede 

aan Roermond? En op welke termijn kunnen wij kunnen wij concrete 

uitwerkingen van de vier thema lijnen tegemoet zien? 

Onder verwijzing naar het antwoord van de portefeuillehouder op een soortgelijke vraag bij de 

behandeling van de 2e tussenrapportage in de commissie RU antwoordden wij als volgt. Het 

volledige bedrag van de Regio Deal Midden-Limburg komt ten goede aan de Regio Midden-

Limburg en daarbij wordt vooraf geen specifieke onderverdeling naar individuele gemeenten 

gemaakt. Een en ander is volledig afhankelijk van aangevraagde en toegekende projecten. Het 

convenant Regio Deal wordt binnenkort ondertekend en daarna zal er een brief van de Minister 

uitgaan. Op dat moment is er feitelijk pas sprake van de Regio Deal. In de tijd tussen de 

toekenning in februari 2024 en heden hebben we geen tijd verloren laten gaan. Er is gewerkt aan 

een concept convenant met alle betrokken overheden, instellingen en maatschappelijke 

partners. Tevens wordt gewerkt aan de verdere uitwerking van de programmalijnen, business 

cases en noodzakelijke criteria die nodig zijn om projectaanvragen te beoordelen.Tijdens de 

reeds aangekondigede bijeenkomst voor de gemeenteraden op 28 november wordt u nader 

geinformeerd over de voortgang en het proces.

48 9-10-2024 CDA 23 Hoe beoordeelt het college de samenwerking binnen het SML-verband? De afgelopen jaren zijn er stappen gezet in de SML-samenwerking en de resultaten daarvan zijn 

ook zichtbaar zoals met de toekenning van €20 miljoen uit de vijfde tranche Regio Deal. Daarmee 

zijn we er niet en er liggen nog veel meer uitdagingen die we in een regionale samenwerking 

kunnen of moeten oppakken. We bekijken of het nog beter kan, ook ten aanzien van de 

structuren. Om die reden is de doorontwikkeling van de regionale samenwerking in Midden-

Limburg opgenomen in onze Regio Deal als één van de vier pijlers.

49 9-10-2024 CDA 23 Hoe beoordeelt het college de samenwerking binnen het ERMN-verband? De samenwerking binnen de Euregio Rijn Maas Noors richt zich op dit moment met name op de 

stad Mönchengladbach. Sinds de viering van het 50-jarig bestaan van onze stedenband in 2022 is 

deze samenwerking, geïntensiveerd. De samenwerking is goed en verloopt op een prettige wijze. 

Er vindt steeds meer afstemming plaats en er wordt gewerkt aan gezamenlijke projecten. Met de 

gemeente Niederkrüchten vindt op een constructieve wijze overleg plaats over het nieuwe 

bedrijventerrein Javelin Park op de voormalige RAF-basis in Elmpt.

50 9-10-2024 CDA 174 Onder programma 5 staan hier in de kolom 'lasten 2027' negatieve lasten 

van € 150.000. In de totaaltelling (p.175) wordt deze wel als een positief 

bedrag meegeteld. Is hier sprake van een omissie?

Dit is juist en betreft een omissie. Bedrag dient positief te zijn, gelijk aan de totaaltelling.

51 9-10-2024 CDA 171 / 172 De daling in 2025 (t.o.v. 2024) binnen het taakveld samenkracht en 

burgerparticipatie wordt verklaard doordat de lasten en baten m.b.t. 

opvang ontheemden pas worden begroot nadat de beschikking 

ontvangen is vanuit het Rijk. Wanneer verwacht u deze beschikking te 

ontvangen? Leidt dit tot een begrotingswijziging achteraf?

De gemeente Roermond moet zelf een aanvraag doen bij het Rijk voor deze specifieke uitkering. 

Deze aanvraag kan pas gedaan worden vanaf 01-01-2025, daarna ontvangen we pas de 

beschikking van het Rijk. De begroting wordt budgettair neutraal gewijzigd in de 1e 

tussenrapportage 2025. Deze werkwijze is conform de eerdere handelswijzen rondom opvang 

ontheemden. 

52 9-10-2024 CDA 16 Bij nr. 27 zien we de bedragen t.b.v. de organisatie van grote(re) 

evenementen de komende jaren stijgen. Is uw college met dit voornemen 

van plan om meer grote(re) evenementen aan te trekken? Of is het 

eventueel mogelijk om deze gelden te gebruiken om de regeldruk voor 

lokale al dan niet kleinschaligere evenementen te verlagen? 

Met de door uw raad toegekende middelen voor evenementen wordt onder andere subsidie 

verleend. Hiervoor is eerder een subsidieplafond ingesteld (nu € 400.000), er wordt in de loop van 

2025 nog bezien if dit plafond in de huidige tijd nog afdoende is of dat dit moet worden 

verhoogd. Daarnaast worden middelen worden divers ingezet ten behoeve van evenementen in 

de breedste zin. Dit zou ook kunnen zijn om regeldruk tegen te gaan. De beantwoording van 

vraag 24 heeft deels relatie met de beantwoording van deze vraag.

53 9-10-2024 CDA 16 Wat zien wij als raad concreet terug van de "investering" in weerbaar 

bestuur, waarvoor de komende jaren structureel €15.000 per jaar wordt 

gereserveerd?

Er zullen trainingen en workshops worden aangeboden alsmede interessante lezingen.

54 9-10-2024 CDA 15 Er wordt €500.000 bestemd in een nieuwe reserve, ten behoeve van een 

dependance van de bibliotheek op de Donderberg. Deze reserve zal 

gevormd worden in cofunding met subsidiegelden van het rijk en de 

provincie, hoeveel draagt ieder bij? En wat worden de verwachte 

structurele kosten na realisatie van de dependance?

De cofunding betreft een specifieke uitkering van het Rijk ter hoogte van €400.000,- en een 

eenmalige subsidie van de Provincie ter hoogte van €50.000,-. Wat de structurele kosten zijn, is 

nog niet bekend. Voor de jaren 2025 en verder ontvangen gemeenten extra middelen van het 

Rijk ten behoeve van het bibliotheekwerk. Wij gaan er vooralsnog vanuit dat met deze extra 

middelen de structurele kosten van de dependance gedekt kunnen worden.

55 9-10-2024 CDA 15 Ontwikkeling / prioriteit nr. 16 Meer Bewegen voor Ouderen (MBvO): Is 

de genoemde bestendiging incidenteel in 2025 en 2026 en dus niet 

structureel opgenomen?

Dat is correct.



56 9-10-2024 CDA 14 Hoeveel gelden zijn er bij het Rijk beschikbaar voor programma's zoals 

Limburg Centraal, en op welke termijn verwacht u meer duidelijkheid te 

kunnen ontvangen van het Rijk?

Op dit moment zijn er nog geen concrete middelen beschikbaar voor Limburg Centraal. We zijn 

structureel en frequent in overleg met alle partners en het rijk over dit onderwerp.

57 9-10-2024 CDA 14 Bij nr.2 in de tabel, geeft u in de toelichting aan dat er in 2024 incidenteel 

geld is opgenomen in de begroting en dat deze middels de begroting 2025 

structureel gemaakt worden. Echter is er in de begroting 2025 €0 

opgenomen voor ruimtelijke ontwikkeling, wonen, vergunningverlening, 

toezicht en handhaving. In de begroting van 2024 stond er voor 2025 een 

bedrag van €270.000 genoemd, waarom kunnen wij dit nu niet 

terugvinden in dit overzich? Wat kunnen wij verwachten op dit gebied in 

2025?

Hetgeen geschreven staat bij nummer is correct. In de begroting 2024 is bij prioriteit nummer 40 

voor de jaren 2024 en 2025 reeds 270.000 euro (incidenteel) opgenomen. In de begroting 2025 

wordt middels prioriteit nummer 2 voorzien in dezelfde dekking voor de jaren 2026, 2027 en 

2028. Hiermee wordt dit sturctureel gemaakt.

58 9-10-2024 CDA 14 Wij zijn blij met de investeringen in de verduurzaming van de Willem-

Alexanderhaven, dmv het aanleggen van walstroom. Echter leeft bij ons 

de vraag, waarvoor dienen de voor 2027 en 2028 genoemde bedragen?

Momenteel werkt het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat aan de implementatie van de 

Alternative Fuels Infrastructure Regulation (AFIR) in de nationale regelgeving. AFIR is de 

aankomende (internationale) verplichting voor walstroomaansluitingen in zeehavens en 

binnenhavens op het Europese TEN-T netwerk die volgt uit EU regelgeving. Concreet betekent dit 

dat uiterlijk op 31 december 2029 er minimaal 1 walstroomvoorziening voor binnenvaartschepen 

in de haven aanwezig moet zijn.  De gemeente Roermond heeft door het kadeproject Willem-

Alexander en de verkregen Europese CEF-subsidie de unieke kans om de helft van de kosten voor 

de aanleg van (de in de toekomst verplichte) walstroom uit deze subsidie te verkrijgen. 

Momenteel worden de mogelijkheden hiervoor integraal in het project onderzocht en 

uitgewerkt. Om de helft van de aanlegkosten uit de subsidie te kunnen financieren moet het 

project inclusief walstroom eind 2026 zijn opgeleverd. De genoemde bedragen in 2027 en 

2028(e.v.) zijn de jaarlijkse kapitaallasten

59 9-10-2024 CDA 14 Ontwikkeling / prioriteit nr. 8 Inloophuis / Inclusiehuis: Onder welk 

programma valt dit onderwerp? Waar vinden we de inhoudelijke 

toelichting op dit voorstel? Hoe zijn deze kosten opgebouwd?

Het Inclusiehuis valt onder meerdere programma's. Het raakt programma 1 vanwege de 

onveiligheid die wordt veroorzaakt door de complexe doelgroep die kan worden opgevangen in 

het Inclusiehuis, programma 3 vanwege de overlast die wordt ervaren en de negatieve impact op 

het straatbeeld, en programma  6 vanwege de hulp die wordt geboden aan mensen met 

complexe problematieken. De inhoudelijke toelichting komt voort uit een conceptbeleidsplan dat 

in afstemming met Moveoo en de andere partners is opgesteld, maar dat nog niet formeel is 

vastgesteld. De kosten bestaan voor ca. viervijfde deel uit personeelslasten en voor ca. éénvijfde 

deel uit overige bedrijfslasten.

60 9-10-2024 CDA 13 In de tabel op pagina 13 noemt u de realismefactor 2023-2024, waarbij de 

genoemde bedragen dalen. Wat valt onder deze realismefactor en 

waarom worden deze bedragen verlaagd? Graag zouden wij een 

gespecificeerd overzicht ontvangen over het gebruik van de 

gereserveerde gelden van de afgelopen jaren.

Voor dit antwoord verwijzen wij u naar de kadernota 2025. De beleidswensen in de begroting 

2023 en 2024 zijn geanalyseerd, waaruit blijkt dat qua financiële omvang ca. 75% van deze 

ambities zijn gerealiseerd. Om hier prudent mee om te gaan wordt qua financiële omvang niet 

25%, maar 15% van deze beleidswensen opgenomen als realismefactor. De reden dat dit bedrag 

afneemt is omdat de onderuitnutting bij incidentele ambities niet structureel ingezet kan 

worden. 

61 9-10-2024 CDA 104 De ontwikkelingen in de leningenportefeuille laten in de periode van de 

begroting en de meerjarenraming meer dan een verdubbeling zien. De 

portefeuille stijgt van € 77,5 mln begin 2025 naar € 165,3 mln eind 2028. 

Kunt u een korte toelichting geven op deze grote behoefte aan externe 

financiering?

Dit staat in relatie met de toename van de investeringen, waarbij wij verwijzen naar de 

investeringsplanning die meerdere keren per jaar wordt geactualiseerd.  Voor 2025 is € 48 

miljoen opgenomen, voor 2026  is € 51 miljoen opgenomen, 2027 is €29 miljoen opgenomen en 

voor 2028 is €28 miljoen opgenomen. Deze geprognotiseerde investeringen € 156 miljoen in 4 

jaar, leidt er toe dat de leningenportefeuille ook stijgt.

62 9-10-2024 CDA 103 Kan het college verduidelijken waarom de aflossing van nieuwe leningen 

vanaf 2026 aanzienlijk stijgt?

Dit heeft te maken met de toename van de leningenportefeuille (pag. 104). Deze stijging staat in 

relatie met de toename van de investeringen. Zie antwoord op vraag 61.

63 9-10-2024 CDA  18 In de begroting 2024 werd de prognose stand algemene reserve na aftrek 

minimum positie voor 2025 verwacht op €35.757.000, in de begroting 

2025 is dit €27.951.000 terwijl de bedragen die vanuit het vertrekpunt van 

de jaarrekening (2022 &2023) gelijk zijn gebleven. Waar komt deze daling 

vandaan?

De prognosestand algemene reserve is een momentopname en wijzigt na ieder raadsbesluit met 

financiele gevolgen voor de algemene reserve.  De daling tussen de begroting 2024 en 2025 voor 

de stand Algemene reserve begrotingsjaar 2025 is hoofdzakelijk toe te schrijven aan de 

besluitvorming omtrent het centrumkwartier (€ 10 mln.) Zie hoofdstuk 2.2

64 LVR 9 straatcoaches: Wat is precies de bedoeling mbt de straatcoaches in 2025? 

? Zijn hier de extra middelen conform de speerpunten voor bovenop 

bestaande middelen?

De genoemde middelen in de begroting zijn bedoeld voor de continuering van de inzet van 

straatcoaches, zie pag. 15 begroting.

65 LVR 15 Is het al duidelijk waar deze toiletten komen? Worden er nog kaders 

gesteld voor het gebruik van deze toiletten? Wordt er tussen het plaatsen 

van toilet één en toilet twee een evaluatie-moment ingebouwd?

Nee dit is nog onduidelijk, er moet onderzocht worden waar en welke toiletten er geplaatst 

dienen te worden. Rondom de markt en het station lijken voor nu de meest logische plekken. 

66 LVR 16 Nummer 23: Waarom stopt de inzet na 2027 ? Is dan de overlast over? Er is op dit moment extra inzet nodig. De verwachting is dat vanaf 2027 extra juridische capaciteit 

op dit thema niet meer nodig is. 

67 LVR 16 Nummer 24: Voor welke domein-eisen worden de nieuwe BOA’s 

aangezocht?  Op welke terreinen en waar worden de extra BOA’s ingezet? 

Het gaat om uitbreiding van de Domein 1 BOA's die worden ingezet ter verbreding van het 

rooster van Stadstoezicht waardoor er meer capaciteit vrij komt om toezicht te houden (meer 

blauw op straat).

68 LVR 16 Nummer 30: Wat is de verbindingsagenda? Welk doel dient deze en hoe 

meten we de resultaten? Hoe wordt dit georganiseerd/ingevuld als er 

aspecten aan bod komen die binnen andere portefeuillehouders liggen 

en/of portefeuille-overstijgend zijn?

Bij haar start heeft de burgemeester aangegeven in te willen zetten op verbinding in de 

Roermondse samenleving. Hier geeft zij op verschillende manieren invulling aan, waarbij de 

verbindingsagenda overkoepelend is. Doel van de verbindingsagenda is het sociale weefsel van 

de stad versterken. Dat kan door mensen, organisaties en partijen met elkaar in verbinding te 

brengen op een laagdrempelige manier. Soms zal dit ook zijn aan de hand van bepaalde thema’s 

binnen de portefeuille van de burgemeester. Als tijdens activiteiten rondom de 

verbindingsagenda onderwerpen aan bod komen welke andere portefeuilles betreft, wordt hier 

afstemming gezocht.

69 LVR 24 Hoe worden de servicenormen gemeten en gemonitord? Wordt daar 

actief op gestuurd?

Voor de CMT leden en clustermanagers is er een dashboard beschikbaar met daarin actuele 

informatie over de status van openstaande contactverzoeken binnen de cluster(s) waar ze 

verantwoordelijk voor zijn. In dit dashboard staan:

- Het aantal nog opstaande verzoeken binnen/ buiten de norm 

- De afgehandelde contactverzoeken van de laatste week met daarbij vermeld of ze binnen/ 

buiten de afgesproken norm zijn afgehandeld. 

70 LVR 29 Als er statutair geen winststreven is, wat wij ons bij elke 

overheidsorganisatie alles bij kunnen voorstellen, is dan géén sprake van 

VPB? Maw is bij de onderneming(en) die de gemeente drijft sprake van 

een winststreven?

 'Winst beogen' is 1 van de 3 vereisten waaraan voldaan moet worden om VPB plichtig te zijn.  

Indien er aan de 3 vereisten, genoemd op pag. 29 wordt voldaan, dan is er sprake van VPB plicht. 

Zie beantwoording vraag 39 voor welke activiteiten dit voor Roermond het geval is.



71 LVR 32 Mediation: in welke situaties wordt mediation aangeboden? Steeds vaker komt complexe casuïstiek met betrekking tot (buren)overlast op de tafel van de 

bestuurders. Behalve in gesprek gaan kunnen we vaak weinig tot niets. Het aanbieden van 

mediation kan in een aantal geval oplossing zijn voor een veilige en leefbare woonomgeving. Dit 

traject wordt ingezet nadat andere mogelijkheden reeds zijn ingezet en onvoldoende tot een 

oplossing hebben geleid.

72 LVR 32 Wat bedoelt men met "het eigen huis is meer op orde"? In het IVP 2024-2027 staat wat verstaan word onder basis op orde. Dit betreft onder andere het 

communicatieplan en het inregelen van privacyprotecollen. 

73 LVR 32 Wat bedoelt men met risicogroepen en hoe verminderen wij deze? In het IVP is uitgegaan van het verminderen van risicogroepen. Met nieuwe aanpak 

maatschappelijke onrust wordt meer ingezet in het verminderen van risicofactoren, dit betreft 

niet perse een aanpak op risicogroepen. Begin 2025 wordt dit plan verwacht.

74 LVR 33 Wat is de Bondgenoten techniek? De bondgenoten aanpak is gericht op het sluiten en onderhouden van belangrijke allianties in de 

wijk (het kennen van de juiste aanspreekpunten) die je kunt gebruiken / aanspreken wanneer er 

iets gaande is in de wijken. Is een manier om snel te deescaleren. De zogenaamde sleutelfiguren 

aanpak vanuit de politie.

75 LVR 35 Worden er dit jaar nog / begin volgend jaar daadwerkelijk extra 

verkeersveiligheidsmaatregelen getrokken bij de rotonde Mussenberg én 

de oversteekplek fietsers/voetgangers halverwege Maastrichterweg 

(tegenover Westrom)? Zo ja, welke en wanneer?

Ja, momenteel zijn we verkeersverkeersveiligheidsmaatregelen bij de rotonde Mussenberg 

(tegenover Westrom) en de oversteekplek voor fietsers en voetgangers halverwege de 

Maastrichterweg aan het voorbereiden. Bij de rotonde worden maatregelen getroffen waardoor 

fietsers ontmoedigd worden om tegen de richting in te rijden en over te steken. Ook wordt 

bekeken of de verkeerssituatie overzichtelijker kan worden gemaakt. Bij de oversteekplek voor 

fietsers en voetgangers worden maatregelen getroffen waardoor het gemotoriseerd verkeer ter 

hoogte van de oversteekplek langzamer gaat rijden. Ook wordt de zichtbaarheid van de 

oversteekplek vergroot. In 2025 vindt de uitvoering van deze maatregelen plaats.

76 LVR 35 Wanneer wordt bekend hoe de reconstructie / aanpassing van de 

Schepersweg eruit komt te zien n.a.v. de extra vrijgemaakte middelen en 

de daarbij aangegeven argumentatie bij de jaarrekening 2023? Wordt er 

goed gekeken naar de combinatie tussen het reguliere geplande werk en 

de extra dimensie vanwege de komst van de supermarkt zoals ook 

aangegeven in de argumentatie bij de resultaatsbestemming in de 

jaarrekening 2023 ?

Voor de Schepersweg is momenteel een concept voorlopig ontwerp opgesteld, dit zal naar 

verwachting in Q4 2024 gereed zijn. Hierna wordt dit gedeeld met de omgeving en moet dit nog 

uitgewerkt worden naar een definitief ontwerp en een uitvoeringsontwerp. De werkzaamheden 

omvatten globaal asfaltonderhoud, het aanleggen van een trottoir (waarbij de rijbaan wordt 

versmald als fysieke snelheidsremmende maatregel) en de aanleg van fietssuggestiestroken. Deze 

maatregelen dragen bij aan een verbeterde verkeersveiligheid op de Schepersweg. Voor het 

uitvoeren van deze werkzaamheden is een globale raming op basis van hoeveelheden opgesteld. 

Aan de hand van deze raming zijn de extra middelen uit de jaarrekening aangevraagd. Naarmate 

het ontwerp concreter wordt, wordt de raming accurater. Ja, er is vanuit de clusters PO, BOR en 

OO gekeken naar de komst van de Aldi i.r.t. de reconstructie van de Schepersweg. De 

verwachting is dat de komst van de Aldi geen invloed heeft op de inrichting van de Schepersweg 

zelf. Wel zal er een toename plaatsvinden van extra motorverkeer, voetgangers, fietsers en 

overig langzaam verkeer. Hierdoor wordt het uitvoeren van de maatregelen nog dringender 

omdat momenteel geen voorzieningen voor langzaam verkeer aanwezig zijn.

77 LVR 35 Het verbeteren van de verkeersdoorstroming is een belangrijk speerpunt, 

waarbij slimme mobiliteitsoplossingen worden genoemd. Welke slimme 

mobiliteitsoplossingen worden concreet ingevoerd in 2025, en hoe wordt 

het succes van deze oplossingen gemeten? Zijn er reeds samenwerkingen 

met andere gemeenten of externe partijen om deze oplossingen efficiënt 

uit te voeren?

Deze oplossingen hebben in eerste instantie betrekking op het beter benutten van het wegennet. 

Denk daarbij aan het beter/slimmer programmeren van verkeerslichtenregelingen en het 

optimaliseren van het regelscenario op de N280 bij topdagen. Daarnaast gaan slimme 

oplossingen ook over het slimmer organiseren van bv logistieke stromen (gebundelde leveringen 

met minder bevoorradingsverkeer tot gevolg). Dat betekent omdenken, fysiek ondersteund dmv 

hubs van waaruit centraal beleverd wordt. Tevens kunnnen dit soort hubs dienen als 

overstappunt (P&R). 

78 LVR 35 Graag een overzicht van uitgevoerde punten uit het 

verkeersveiligheidsplan, de actuele stand van zaken m.b.t. het 

verkeersveiligheidplan en wat  opgepakt gaat worden voor 2025. 

Nieuw Verkeersveiligheidsplan:  momenteel 'under construction' (bestuurlijke besluitvorming 

begin 2025). Dit plan omvat een totaalpakket aan fysieke maatregelen, juridische maatregelen en 

gedragsmaatregelen obv objectieve en subjectieve knelpunten en borduurt voort op het huidige 

verkeersveiligheidsplan dat nagenoeg geheel is uitgevoerd. Zoals afgesproken tijdens de 

beeldvormende bijeenkomst van 29 mei 2024 wordt het nieuwe verkeersveiligheidsplan (2025-

2030) besproken in de commissie Ruimte in Q1 2025.

79 LVR 36 10% minder verkeersslachtoffers onder fietsers en voetgangers. Ten op 

zichte van welk jaar en hoe gaan we dit bereiken?

Tov de huidige situatie (2024). Zie dit percentage meer als een ambitie voor de totale scope van 

het nieuwe Verkeersveiligheidsplan (2025-2030). Dit plan, momenteel 'under construction', 

omvat een totaalpakket aan fysieke maatregelen, juridische maatregelen en gedragsmaatregelen 

dat uiteindelijk moet leiden tot 10% minder verkeersslachtoffers onder de kwetsbare 

doelgroepen.

80 LVR 36 Zijn alle door de gemeente sinds 2024 aangeschafte nieuwe auto's 

volledig elektrisch?

In het kader van het duurzaamheidsbeleid wordt bij vervanging van het wagenpark zoveel als 

mogelijk overgegaan naar hybryde of elektrische modellen. Bij Dde in 2024 door de gemeente 

aangeschafte auto's (hier valt lease niet onder) waren er ook nog modellen met fossiele 

brandstof. 

81 LVR 36 Wordt de betrokkenheid van inwoners bij de nieuwe concessie van 

laadpalen op dezelfde wijze geregeld? 

Net als bij de vorige toedeling van locaties krijgen bewoners de kans om via een online tool te 

reageren op voorgestelde locaties. 

82 LVR 39 Er wordt gesproken over het aantrekken van nieuwe bedrijven om de 

lokale economie te versterken. Kan het college aangeven hoe dit gebeurt 

danwel wordt ingevuld? en Op welke wijze wilt Roermond zich  profileren 

als aantrekkelijke vestigingsplaats?  Zijn en/of worden hier ook 

samenwerkingsverbanden  of regionale economische partners op ingezet 

of doet de gemeente alles zelf? Wordt er ook gesproken met 

investeerders?

In samenwerking met (lokale en regionale) partners zoals SML,  Citymanagement, Keyport, OML, 

BIZ-ZEN en Parkmanagement wordt gewerkt aan een evenwichtig vestigingsklimaat.  Daarbij 

speelt de inzet van de bedrijvencontactfunctionaris en winkelstraatmanager een belangrijke rol. 

Het juiste bedrijf op de juiste plek is hiervoor het uitgangspunt. Wij werken gezamenlijk onder 

andere aan randvoorwaarden, stimuleringsmaatregelen, energieoplossingen en 

arbeidsmarktvraagstukken.  Daarnaast wordt in samenhang met de trajecten "Een stad bouw je 

samen," De Roermondse stroom, Roermond Marketing een proces doorlopen om te komen tot 

een marketing strategie voor Roermond zoals de portefeuillehouder eerder in de commissie RU 

en Gemeenteraad heeft geschetst.



83 LVR 47 citaat: “meer inwoners de meerwaarde van sporten en bewegen laten 

beleven en deze zo aanmoedigen tot deelname aan sport en bewegen.”

Kan worden toegelicht hoe dit in de praktijk uitgevoerd gaat worden? 

In de sportnota is opgenomen om sportprestaties in de spor(t)light te zetten. Dit kan op 

verschillende manieren (publiceren, social media, etc.) en wordt nog nader uitgewerkt in 

jaarplannen. Sportprestaties, zowel in de breedtesport als in topsport kunnen inspirerend werken 

op inwoners en hen motiveren om te gaan sporten/bewegen.

84 LVR 48 5.3 9e bullet ‘We ondersteunen traditionele amateurkunsten 

(muziekverenigingen, schutterijen). Kunt u dit nader specificeren?

Middels de subsidieregeling "Basissubsidie Culturele Amateurkunsten Roermond" worden 

amateurverenigingen ondersteund via een waarderingssubsidie die zij jaarlijks kunnen 

aanvragen. Daarnaast kunnen culturele amateurverenigingen een projectsubsidie aanvragen in 

de subsidieregeling "Samenwerken in Cultuur Roermond 2023-2026".

85 LVR 50 Kerkdorp Leeuwen heeft één speeltuin. In april van het jaar 2023 stelde 

LVR vragen omtrent deze speeltuin. Het antwoord op de vraag wanneer 

er een nieuwe speeltuin gerealiseerd zou worden was, kort samengevat, 

"op korte termijn" , Echter is 2024 al bijna ten einde en is er nog steeds 

geen sprake van aanstalten om een nieuwe speeltuin te realiseren. 

Kunnen de inwoners van Leeuwen in 2025 rekenen op een nieuwe, veilige 

speeltuin in het dorp?

In week 44 wordt gestart met de werkzaamheden voor de speeltuin in Leeuwen. De 

werkzaamheden duren naar verwachting ca. twee weken. Dat betekent dat de kinderen eind 

2024 kunnen genieten van een nieuwe, veilige speeltuin in  het dorp. 

86 LVR 53 sociaal domein: de afgelopen periode hebben we vanuit meerdere 

instanties signalen gekregen dat het financieel moeilijk gaat bijv 

mutseartstichting waar we ook hebben moeten bijspringen. Graag een 

overzicht van alle instanties waarmee vanuit het sociaal domein wordt 

gewerkt met ook een verwachting voor de komende jaren of deze 

instanties financieel gezond zijn en of er signalen zijn dat we hier als 

gemeente op de korte of middenlange termijn iets mee te maken gaan 

krijgen. Graag ook per instantie aangeven hoe de gemeente Roermond 

hier ‘’vinger aan de pols’’ houdt. Is dat vanuit het AB, DB, Rvc etc? 

Op dit moment is bekend dat de volgende organisaties te maken hebben met financiele dan wel 

personele uitdagingen:

- Vincent van Gogh

- Jeugdautoriteit Pactum

- Mutsaertstichting

- GGD Limburg Noord

Uw raad is hierover geinformeerd. Via de reguliere account- en contractmanagementstructuren 

wordt dit gemonitord. 

87 LVR 53 Beleidskader: Meedoen naar vermogen… Deze is nog uit 2012. Wordt dit 

kader nog herzien in deze coalitieperiode?

Dit beleidskader schetst de visie op het Sociaal Domein voor een periode van 10 tot 15 jaar. 

Herbezinning op deze visie in relatie tot andere beleidskaders is voorzien in 2026 en 2027.

88 LVR 53 sociaal domein: Integratie van vluchtelingen/statushouders wordt niet 

genoemd in de begroting. Kan worden toegelicht wat hiervan de aanpak 

is?

Op 19 maart 2024 bent u  tijdens een raadsinformatiebijeenkomst geinfomeerd over de aanpak 

inburgering en opvang nieuwkomers. Daarnaast is op 4 juli 2024 de visie opvang nieuwkomers 

door de Raad vastgesteld. In dit plan wordt o.a. de doorontwikkeling van de integratie van 

statushouders beschreven en welke acties er ingezet gaan worden om de integratie van deze 

groep te bevorderen in 2025 en 2026.

89 LVR 53 sociaal domein: Hoe wordt de bijzondere bijstand in Roermond ingezet? 

Wat zijn de voorwaarden? Voor welke diensten/producten kunnen 

bijstandsgerechtigden bijzondere bijstand ontvangen? Graag een 

benchmark aanleveren hoe dit bij de gemeente Roermond is in 

vergelijking met andere vergelijkbare gemeenten? 

Bijzondere bijstand is een vergoeding voor huishoudens met een laag inkomen voor 

noodzakelijke en bijzondere kosten die niet uit het ter beschikking staande inkomen en 

vermogen kunnen worden voldaan en waarvoor geen andere regeling bestaat. Onze gemeente 

heeft een aantal veel voorkomende kosten voor de bijzondere bijstand geüniformeerd in de 

beleidsregel bijzondere bijstand. Veel voorkomende kosten die via de bijzondere bijstand worden 

vergoed zijn: kosten bewind voering, bijdrage maatschappelijke participatie, kosten tandarts, 

kosten bril, kosten rechtsbijstand, inrichtingskosten nieuwkomers. Dit betreft echter een aantal 

veel voorkomende kosten, voor andere kosten is ook bijzondere bijstand mogelijk, mits de kosten 

niet uit de draagkracht betaald kunnen worden en ze bijzonder en noodzakelijk zijn. Het is niet 

mogelijk om hierover een benchmark aan te leveren. Verder verwijzen we u graag naar het 

nieuwe al door het college vastgestelde armoedebeleid dat in november in de raad komt. 

90 LVR 56 Wat is de ontwikkeling van de wachttijden van het eerste gesprek bij de 

WMO in 2023 en 2024? Wat is de verwachting in 2025?

In zowel 2023 als in 2024 is de wachttijd voor WMO meldingen gemiddeld minder dan 1 week. 

Binnen 5 werkdagen worden inwoners teruggebeld en en wordt een keukentafelgesprek gepland. 

De processen zijn in 2024 verder geoperationaliseerd met een digitale toegang voor inwoners. De 

verwachting is dat de wachttijden door deze optimalisatie gemiddeld minder dan 5 werkdagen 

gaat zijn. 

91 LVR 57 Vijf verzorgt voor de gemeente de individuele en groepsgerichte 

begeleiding op grond van de WMO. Hoe vaak kwam het in 2023 en 2024 

voor dat Vijf de begeleiding niet kan leveren omdat het specifieke 

begeleiding betreft? Welke alternatieven heeft een inwoner dan en 

verandert hier iets in 2025?

Het uitgangspunt vanaf 2022 is dat vijf een 'dekkend aanbod' verstrekt voor individuele en 

groepsgerichte Wmo-begeleiding door middel van zorg in natura. Als Vijf zelf een specifieke vorm 

van begeleiding (nog) niet zelf kan bieden, schakelt Vijf hier de benodigde deskundigheid voor in 

via een andere zorgorganisatie en bekostigd die ook zelf. Een alternatief voor een inwoner die 

geen zorg in natura wil ontvangen is een persoonsgebonden budget (pgb). Daarmee kan de 

inwoner zijn/haar eigen zorg inkopen, mits diegene en/of diens vertegenwoordiger pgb vaardig 

is. 

92 LVR 63 Afval; er wordt gesproken over een ontmoedigingsbeleid op restafval 

door middel van aanpassingen in de inzamelmethode. Hoe dan?

Dit moet nog verder uitgewerkt worden naar aanleiding van het programma duurzaamheid. 

Hierbij wordt gekeken naar het principe 'de vervuiler betaalt'. Een mogelijke uitwerking is 

mensen aanzetten om minder restafval te produceren en afval zoveel mogelijk te scheiden. Ook 

zou een aanpassing van de inzamelmethodiek kunnen leiden tot reductie van restafval. Een 

voorbeeld hiervan is het intensiveren van de ophaalmomenten van andere afvalstromen 

(bijvoorbeeld GFT) of het terugschroeven van het ophalen van restafval. De verschillende 

mogelijkheden moeten nog verder verkend en uitgewerkt worden.  

93 LVR 71 In 2024 was het absoluut verzuim 2 per 1000 leerlingen. In 2025 stijgt dit 

naar 11,7 per 1000 leerlingen? Waar zit dit enorme verschil in?

 In het schooljaar 2022/2023 is het team leerplicht en het Doorstroompunt overgegaan naar een 

nieuwe vak applicatie, JVS (Jeugd volgsysteem). Met de overgang naar het nieuwe systeem zijn er 

ook meer mogelijkheden gekomen om de jongeren nog beter en sneller in beeld te krijgen. Met 

de conversie en het gebruik van het nieuwe systeem is een vergelijking met voorgaande jaren 

lastig. Dit verklaart een groot gedeelte van de stijging. Daarnaast geldt dat de cijfers in deze 

begroting betrekking hebben op schooljaar 2022/2023. In deze periode zagen we een piek met 

betekking tot nieuwkomers (w.o. Oekrainers). Gedurende de  periode dat zij nog niet 

ingeschreven stonden in afwachting van onderwijs zijn zij geregistreerd als absoluut verzuimers. 

Dit verklaart mede een stijging. 

94 LVR 96 Onderhoud civieltechnische kunstwerken: Momenteel onderzoeken 

we....moeten uitvoeren. In het verlengde van onze vragen hierover in 

september. Betekent dit dat we dit nu niet in kaart hebben en zo ja, welk 

risico loopt de gemeente daardoor?

Het areaal civieltechnische kunstwerken is bekend bij beheer en onderhoud van de gemeente 

Roermond. Op basis van de gegevens uit de uitgevoerde inspectie van 2016-2019 is inzicht 

verkregen in de kwaliteit van het gehele areaal. Over het algemeen is de kwaliteit redelijk tot 

goed te noemen. In 2024 worden alle bruggen geïnspecteerd en het restant van het areaal volgt 

in 2025.



95 LVR 167 5.6 Media, kunt u de bedragen specificeren?

Graag een overzicht van alle kosten die er worden gemaakt op 

mediagebied dus o.a. uitzendingen raadsvergadering, beheer website, 

beheer social media, advertenties in kranten/magazines, OMkrant, 

filmpjes begroting etc. etc.

Voor de gemeente Roermond vallen onder taakveld media o.a. de volgende posten:

- openbare bibliotheek (€ 1.943.000 lasten, € 284.000 baten)

- lokale omroepen (€ 46.000 lasten)

De vraag raakt ook andere communicatielasten onder andere taakvelden dan 5.6 Media:

- om krant + verspreiding (ca. € 40.000 lasten) 

- uitzendingen raadsvergaderingen (ca € 55.000 lasten) 

- beheer website en social media (ca € 8.500 lasten)

- filmpjes begroting (ca € 3.300)

- communicatie afval (ca € 20.000)

- communicatie Cuypershuis (€ 25.000)

In totaal is er € 162.700 begroot op kostensoort communicatie in de begroting 2025.

96 11-10-2024 GL 63 Hoeveel kg restafval is er per hoofd van de gemeente? Hoe is dat in 

vergelijking tot andere gemeentes in Limburg?

In Roermond hebben we 2 stromen: huishoudelijk afval (HHA) dat afgehaald wordt bij de inwoner 

en grof huishoudelijk afval (GHA) dat de inwoner naar het Milieupark brengt. In Roermond gaat 

het om 144 kg HHA per inwoner per jaar en 28 GHA per inwoner per jaar. In Weert is het 203 kg 

HHA en 32 kg GHA, in Sittard-Geleen 132 kg HHA en 32 kg GHA, en in Echt-Susteren 204 kg HHA 

en 21 kg GHA. 

97 11-10-2024 GL 64 Wat wordt er verstaan onder ‘voortzetting ondersteuning van De Groene 

Transformator’? Hoe ziet het subsidieverloop eruit? Blz. 64 begroting.

Dit gaat onder andere over de subsidiëring van de Groene Transformator, maar ook de 

samenwerking op andere manieren. Er is nog geen besluit genomen over de subsidie voor 2025. 

In de begroting van 2024 en de subsidieverlening voor 2024 is het aangekondigde afbouwpad van 

de subsidie met een jaar uitgesteld, wat betekent dat er een subsidie begroot is van €60.000 in 

2025, €30.000 in 2026 en €0 in 2027. 

98 13-10-2024 DS 5 De lastenstijging voor inwoners en ondernemers wordt zeer beperkt; kan 

ons een overzicht verstrekt worden van de gemiddelde lastenstijgingen 

voor inwoners (en apart voor ondernemers) gedurende de afgelopen 8 

jaren?

99 13-10-2024 DS 9 Er wordt gesteld dat de investeringsplanning ambiteus is en dat er de 

komende jaren bovengemiddeld veel in uitvoering wordt gebracht. Kan 

dit worden gekwantificeerd? 

Voor de periode 2024 - 2028 staat in de begroting in totaal ruim €191 miljoen aan investeringen 

en onderhanden werken. Zie ook de beantwoording van vraag 61 (CDA)

100 13-10-2024 DS 14 Er wordt voortgesteld om 850.000 euro verdeeld over 2025 en 2026 ter 

beschikking te stellen voor voorbereiding en onderzoek rondom Limburg 

Centraal. Graag ontvangen wij meer duiding ten aanzien van dit 

voortgestelde budget.

Wij verwijzen naar de CIB dd. 23-04 jl. de CIB dd. 13-06 jl. de CIB dd. 23-09 jl. De reservering van 

850.000 euro betreft een eerste raming. Onder andere ten behoeve van het opstellen van een 

gebiedsprofiel spoorzone, een bijdrage aan noodzakelijk onderzoeken zowel door de provincie 

uitgevoerd als eigen onderzoek als samen met de "spoorse partners", specifieke ambtelijke inzet 

en het coördineren van het geheel.

101 13-10-2024 DS 15 Ten aanzien van het budget voor Meer Bewegen voor Ouderen, wordt dit 

bedrag ontrokken vanuit het reeds geserveerde budget voor Kiezen voor 

Kansen?

Dit is een terechte constatering. MBvO draagt bij aan de opgave 'Gezond leven makkelijk maken' 

binnen het programma Kiezen voor Kansen. 

102 13-10-2024 DS 19 Er wordt op pagina 19 gesproken over het bepalen van het minimum van 

de algemene reserve, door de tekst wordt geinsinueerd dat er min of 

meer een nieuwe methode hierop wordt toegepast (…. ''en wordt veel 

meer de relatie gelegd met de risicoanalyse''). Kan dit worden geduid 

aangezien dit in de paragraaf weerstandsvermogen niet expliciet wordt 

benoemd.

In de paragraaf Weerstandsvermogen en risicobeheersing wordt op pagina 85 verwezen naar het 

gemeentelijk beleid inzake weerstandscapaciteit en risico's. De Nota Risicomanagement en 

Weerstandsvermogen is door uw raad op 21 december 2023 (opnieuw) vastgesteld. De 

belangrijkste uitgangspunten zijn daarbij opgesomd. Er is dus geenszins een insinuatie beoogd 

dat er iets anders gebeurt dan dit. 

103 13-10-2024 DS 20 Hoe blijven we borgen dat ramingen rondom aanbestedingen (en dus 

investeringen) realistisch blijven gezien inflatie etc.?

In de ramingen wordt rekening gehouden met inflatie, loonkostenstijging, prijsindexatie etc.  Het 

blijft echter wel een prognose op de te realiseren kosten. Er kan nooit worden uitgesloten dat bij 

de realisatie van een project de daadwerkelijke kosten hoger uitvallen.  Zie ook de 

beantwoording van vraag 120 (VVD)

104 13-10-1014 DS 37 Welke actuele wensen en knelpunten spelen er ten aanzien van een 

goede bereikbaarheid per bus van kernen, bedrijventerreinen en andere 

voorzieningen?

Gemeente Roermond wil graag een grensoverschrijdende busverbinding realiseren met Stadt 

Mönchengladbach en Kreis Viersen (doortrekken vd Schnellbus 83 via Designer Outlet naar 

station). Gesprekken over de uitvoerbaarheid lopen. 

Gemeente Roermond heeft eerder samen met de gemeente Roerdalen bij de provincie Limburg 

als concesscieverlener aandacht gevraagd voor een goede / betere bereikbaarheid per bus. Met 

name de bereikbaarheid van scholen en bedrijventerreinen is hierbij een aandachtspunt. Veel 

verder dan ambtelijk en bestuurlijk lobbyen reikt onze invloed als gemeente niet. Arriva heeft als 

vervoerder / opdrachtnemer verbetering in vooral de bedrijfsvoering beloofd. Voor 2025 heeft 

dat voor onze gemeente nog niet geleid tot wezenlijke aanpassingen in de lijnvoering, wel in 

enkele specifieke tijden op sommige lijnen en een zonewijziging ten gunste van Praktijkonderwijs 

Roermond.

105 13-10-1014 DS 14 Voorgesteld wordt om over de periode van 2025 t/m 2028 per jaar 

550.000 euro ter beschikking te stellen voor een inloop/inclusiehuis. Is dit 

een nieuw beleidsvoornemen of waarin kent dit voornemen haar 

grondslag? Graag ontvangen wij ook meer inhoudelijke duiding.

Dit beleidsvoornemen kent verschillende grondslagen. Het past bij de ambities uit het Nationaal 

Actieplan Dakloosheid en onze Regiovisie Meedoen en Wonen 2022 - 2026, en de 

beleidsagenda's die daaruit voortvloeien. Het sluit ook aan op de doelstelling uit het Integraal 

Zorgakkoord (IZA) om een landelijk dekkend netwerk van laagdrempelige steunpunten te 

bewerkstelligen. Met een Inclusiehuis zorgen we dat kwetsbare groepen, waaronder dak- en 

thuislozen, overdag een plek hebben waar zij terecht kunnen, en van waaruit in samenwerking 

tussen verschillende partners verdere ondersteuning geboden kan worden. Hiermee wordt ook 

de overlast op straat beperkt. Het biedt een oplossing voor de meest complexe doelgroepen en 

dient als ontmoetingsplek voor iedereen die zich op andere plekken wellicht minder thuis voelen.



106 13-10-2024 DS 39 Kunt u ons de leegstandscijfers ten aanzien van de binnenstad 

verstrekken over de laatste 5 jaren?

De leegstand is dee afgelopen jaren gedaald. 105 (2020), 108 (2021), 102 (2022), 101 (2023) 94 

(2024). Het aantal m2 aan winkelvloeroppervlak wat leegstaat in de binnenstad van Roermond is 

eveneens gedaald. 15.991 m2 (2020), 17.527 m2 (2021), 17.563 m2 (2022), 12.903 m2 (2023) 

9.964 m2 (2024).  

107 13-10-2024 DS 39 Er wordt gesproken over het versterken en verbinden van onze 3 unique 

sellingpoints. Zijn er nog concrete plannen ten aanzien van verbetering 

van de (loop)verbinding DOR - Binnenstad.

Met betrekking tot de verbinding DOR-Binnenstad verwijzen wij naar het door u raad 

vastgestelde gebiedsprofiel Binnenstad en alle momenten dat hierover na vaststelling in de 

commissie RU en/of gemeenteraad door de portefeuillehouder met u over is gesproken. T.a.v. de 

unique sellingpoints verwijzen wij naar de beantwoording vraag  (LVR).

108 13-10-2024 DS 40 Kunt u ons de eerste (concrete) resultaten schetsen rondom de 

stimuleringsregelingen Binnenstad?

Onder verwijzing naar het antwoord van de portefeuillehouder op een soortgelijke vraag bij de 

behandeling van de 2e tussenrapportage in de commissie RU antwoorden wij als volgt. De 

voorbereidingen om een overzicht van lopende aanvragen in voorbereiding of in uitvoering ter 

inzage te leggen bij de griffie, is in gang gezet zoalls gemeld in de commissie notitie over 

voorgenoemd agendapunt. Zoals bekend is de stimuleringsregeling in drie categorieën 

opgedeeld. Tussen haakjes geven we het aantal op dit moment goedgekeurde aanvragen weer, 

lopende aanvragen kunt u inzien op het moment dat de hiervoor genoemde documenten bij de 

griffie conform afspraak ter inzage zijn gelegd.  Gevelverbetering (3x), onderscheidend 

ondernemerschap (7x) en wonen boven en tussen winkels (5x)

109 13-10-2024 DS 41 Er wordt gesproken over het voornemen om de ondersteuning van 

startende ondernemers opnieuw vorm te geven; kunt u dit meer duiden? 

(Waarom, en hoe?)

Wij werken nu diverse jaren op soortgelijke wijze en met  partijen. Het is van belang om te blijven 

monitoren/ evalueren of activiteiten passen bij het huidige beleid en onze werkwijze. 

110 13-10-2024 DS 44 Kunt u ons het concrete tijdpad schetsen rondom herbouw/nieuwbouw 

BS Thersia en de relatie met een mogelijke MFA in Boukoul?

De gemeente en het onderwijs zijn gestart met een IHP-haalbaarheidsonderzoek voor BS Sint 

Theresia. Daarin is aandacht voor diens wijkfunctie en bijdrage aan de leefbaarheid in Boukoul. 

Ook worden koppelkansen verkend met de nabij gelegen wijkaccommodatie De Kamp. Naar 

verwachting wordt het onderzoek medio 2025 afgerond, waarmee snel vervolgstappen richting 

besluitvorming kunnen worden gezet.

111 13-10-2024 DS 63 Er wordt gesproken over aanpassingen in de inzamelmethodiek? Hierover 

ontvang wij graag meer duiding wat hier concreet mee bedoeld wordt.

Dit moet nog verder uitgewerkt worden naar aanleiding van het programma duurzaamheid. 

Hierbij wordt gekeken naar het principe 'de vervuiler betaalt'. Een mogelijke uitwerking is 

mensen aanzetten om minder restafval te produceren en afval zoveel mogelijk te scheiden. Ook 

zou een aanpassing van de inzamelmethodiek kunnen leiden tot reductie van restafval. Een 

voorbeeld hiervan is het intensiveren van de ophaalmomenten van andere afvalstromen 

(bijvoorbeeld GFT) of het terugschroeven van het ophalen van restafval. De verschillende 

mogelijkheden moeten nog verder verkend en uitgewerkt worden.  

112 13-10-2024 DS 63 Wanneer is het vooronderzoek voor milieupark 2.0 gereed? De opdracht voor het vooronderzoek moet nog worden gegund aan een opdrachtnemer. Op dit 

moment wordt de uitvraag voor het vooronderzoek opgesteld. Het is nog niet zeker wanneer in 

2025 de opleverdatum van het vooronderzoek zal zijn. 

113 13-10-2024 VVD 9 In 2025 wordt oa ingezet op de viering van 80 jaar vrijheid. Wie of welke 

partij(en) is/zijn in de lead bij de organisatie van deze 

festiviteiten/herdenkingen en wat is in dezen de rol van de gemeente 

Roermond? Is er reeds een programma voor het herdenkingsjaar bekend?

Vanwege de samenloop met carnaval (1 maart) wordt in 2025 op verschillende momenten 

stilgestaan bij 80 jaar vrijheid. We volgen hierbij de historische tijdlijn met belangrijke 

momenten, zoals de Holocaustherdenking in januari 2025, de Nationale Dodenherdenking en 

Viering van de bevrijding op 4 en 5 mei en het formele einde van de Tweede Wereldoorlog op 15 

augustus 2025.De invulling van 80 jaar vrijheid wordt met en door partijen in de samenleving 

georganiseerd. Hierbij moet u denken aan wijk- en dorpsraden, scholen, Bond van 

Wapenbroeders, etc.  Daarnaast zijn er diverse initiatieven vanuit de samenleving. Waar nodig 

worden deze door de gemeente op passende wijze ondersteund. De gemeente zal een aantal 

activiteiten zelf organiseren (denk aan Herdenking Holocaust en 4 en 5 mei). Voor communicatie 

over de activiteiten gebruiken we onze website: https://www.roermond.nl/80-jaar-vrijheid-in-

roermond

114 13-10-2024 VVD 14 Nr. 11: scholingskosten personeel regionale functies. Dragen andere 

gemeenten ook financieel bij aan scholingskosten t.b.v. Regionale 

functies? 

Ja, de andere gemeenten dragen ook bij aan de scholingskosten van regionale functies, om 

precies te zijn ca. € 27.500

115 13-10-2024 VVD 15 Nr. 15: aanleg invalidetoiletten. Zijn er reeds locaties aangewezen of is dit 

nog onderwerp van onderzoek?

Nee dit is nog onduidelijk, er moet onderzocht worden waar en welke toiletten er geplaatst 

dienen te worden. Rondom de markt en het station lijken voor nu de meest logische plekken. 

116 13-10-2024 VVD 16 Op pagina 16 onder nr 23 wordt incidentele juridische capaciteit 

bestuurlijke handhaving overlast coffeshop begroot voor de jaren 2025 rn 

2026. Waarom alleen voor de jaren 2026 en 2026? Betreft dit in de 

nieuwe situatie niet eerder een langlopen probleem dat continue 

aandacht zal vragen?

Er is op dit moment extra inzet nodig. De verwachting is dat vanaf 2027 extra juridische capaciteit 

op dit thema niet meer nodig is. 

117 13-10-2024 VVD 16 Nr. 26: "Een stad bouw je samen". Welke concrete acties, anders dan 

Roermond marketing, recreatie en toerisme staan op stapel t.b.v. De 

implementatie? 

De tekst zoals die bij prioriteit 26 is geformuleerd, die klopt. In de begroting 2024 waren slechts 

incidentele middelen opgenomen.  De opgave op het gebied "Een stad bouw je samen", van 

Roermond markteting, recreatie en toerisme is een cruciaal onderdeel van de implementatie. Dit 

is van een dermate omvang dat er een structureel bedrag benodigd is om met deze 

ontwikkelingen succesvol door te gaan. Daarom wordt in de begroting 2025 voorzien in 

structurele bedragen 

118 13-10-2024 VVD 16 Nr. 29: hoeveel bestuursadviseurs zijn er inmiddels in totaliteit? Had niet 

iedere bestuurder reeds een bestuursadviseur? 

Enkele jaren geleden is voor elke bestuurder een bestuursadviseur geworven voor de 

noodzakelijke ondersteuning. Voor de burgemeester werd deze rol ingevuld door de 

kabinetschef, maar dit is niet langer mogelijk gebleken. Daarop is een 6e
 bestuursadviseur 

geworven, waardoor momenteel de formatie wordt overschreden. Door in te stemmen met de 

voorliggende aanvraag wordt de bezetting weer in evenwicht gebracht met de formatie.

119 13-10-2024 VVD 23 Roermond fungeert als centrum gemeente voor de Samenwerking 

Midden-Limburg: dat wil zeggen dat Roermond zowel beheergemeente 

alsook kassier is. Is, tegen de achtergrond van de regio deal, ook 

onderzocht of er niet sprake zou moeten zijn van een regio bureau waarin 

alle deelnemers op gelijke wijze participeren, in plaats van dat er slechts 1 

gemeente optreedt als beheerder?

Voor SML is de gemeente Roermond verantwoordelijk voor de PIOFACH-taken. Voor de Regio 

Deal is dit belegd bij de gemeente Weert. In die zin is het dus niet zo dat in Midden-Limburg 

slechts een gemeente hiervoor verantwoordelijk is. Voor het traject van de Regiodeal is inmiddels 

met de Provincie Limburg overeenstemming bereikt dat zij de kassiersfunctie, die redelijk 

ingewikkeld is, uitvoert. De verdere doorontwikkeling van de regionale samenwerking en de 

organisatie die daar bij past zullen de komende jaren aan de orde komen in programmalijn 4 van 

de Regio deal: "Regionale samenwerking".



120 13-10-2024 VVD 28 In de tabel overieg baten en lasten op pagina 28 staat bij "Reservering 

toekomstige loon-prijs indexatie voor 2025 slechts € 2000 opgenomen. Is 

dit voldoende? Zijn in de begroting zelf reeds toereikende indexaties 

opgenomen? Tevens valt op dat in de kolom 2024 hiervoor een bedrag 

van € 1,347 mln is opgenomen teerwijl in de in november 2023 

vastgestelde begroting een bedrag van € 0,181 mln was opgenomen. Hoe 

is deze wijzigng in de begroting 2024 tot stand gekomen? En wanneer 

door de raad besloten?

Wij hanteren de werkwijze die bedragen die via circulaires tot osn komen m.b.t. prijs- en 

loonindexatie, altijd via stelposten worden verdeeld. De prijs- en loonindexatie van het 

begrotingsjaar 2025 is geheel verdeeld over de begroting. Het restantbedrag wat nog op de 

stelpost is achtergebleven betreft € 2k. Voor de begroting 2025 zijn voor prijsindexaties in z'n 

algemeenheid 2,2% opgenomen en voor loonindexatie 4,4%. (zie ook pag 161 van deze 

begroting). Vorig jaar zijn er middels de septembercirculaire 2023 extra middelen voor 

loonindexatie voor 2024 beschikbaar gekomen. Hierover heeft in de 3e TURAP 2023 

besluitvorming plaatsgevonden.

121 13-10-2024 VVD 31 Vorig jaar is de capaciteit voor team Veiligheid opgehoogd. Bij de 

behandeling van de meest recente tussenrapportage kwamen we ook te 

spreken over cameratoezicht. Is er voldoende capaciteit beschikbaar om 

beleid op cameratoezicht vorm te geven en, als de situatie daarom vraagt, 

adequaat te kunnen adviseren m.b.t. Een besluit tot het plaatsen van 

camera's? Zo nee, welke kosten (al dan niet tijdelijk) zouden hiermee 

gemoeid zijn? 

In het IVP hebben we prioriteiten gesteld, met name rondom de basis op orde. Cameratoezicht 

en inzet valt onder de basis op orde en zal in 2026 tot een afronding komen.

122 13-10-2024 VVD 33 Betreft toezicht op en rond de Maasplassen. Helaas zijn de overige vragen 

van de VVD (dd 7 september jl) m.b.t. Dit onderwerp nog niet 

beantwoord. Graag in verband met de begroting uiterlijk beantwoorden 

samen met de technische vragen op de begroting. Aanvullende vraag: 

welke kosten zouden gemoeid zijn bij de aanschaf of lease van een eigen 

handhavingsboot, waarbij het uitgangspunt wel samenwerking met de 

gemeente Maasgouw en de Provincie Limburg blijft?

U ontvangt eind oktober een raadsinformatiebrief met betrekking tot de handhaving op de 

Maasplassen en de afhandeling van de raadsmotie. In de raadsinformatiebrief zal het aspect 

kosten terugkomen. 

123 13-10-2024 VVD 35 In diverse gemeenten worden er pilots gedraaid met kabelgoten voor 

laadpalen in de openbare ruimte. Is hier in Roermond ook naar gekeken? 

Zo ja, wordt hier verdere actie op ondernomen en zo nee, waarom niet?

Ja, daar is naar gekeken, maar hier wordt in lijn met landelijke advisering (Nationale Agenda 

Laadinfrastructuur) negatief op geadviseerd vanwege diverse redenen (toegankelijkheid en 

beloopbaarheid trottoirs, aansprakelijkheid, oneigenlijk claimen van openbare parkeerplaatsen, 

geen grip op uitvoeringsvorm etc). Nadelen wegen niet op tegen voordelen, temeer omdat via 

een nieuwe concessie ruim 200 laadpalen in de openbare ruimte erbij geplaatst gaan worden.

124 13-10-2024 VVD 36 Welke mogelijkheden zijn er dan wel worden er - anders dan rondom 

Roerdelta - om het parkeren in de binnenstad te optimaliseren cq uit te 

breiden? 

In de binnenstad bestaat er volgens het coalitieakkoord niet de wens de parkeercapaciteit uit te 

breiden. We willen immers werken aan een autoluwe binnenstad, waarbij actieve mobiliteit 

(lopen en fietsen) wordt gestimuleerd. Topdagen daargelaten is er ook geen noodzaak om de 

parkeercapaciteit uit te breiden. Eventueel bestaat de mogelijkheid de parkeercapaciteit uit te 

breiden rondom de binnenstad, bijvoorbeeld in de spoorzone.

125 13-10-2024 VVD 41 Roermondse stroom. Zo meteen hebben we een profiel om Roermond 

verder te kunnen positioneren. Onze marketing kan echter ook 

samenhang hebben met een specifiek beleidsterrein: bijvoorbeeld 

consequenties voor evenementenbeleid? Wordt hier reeds op 

geanticipeerd of zijn er voornemens om - waar nodig - beleidskaders aan 

te passen op basis van onze marketing strategie?

In de uitwerking en implementatie wordt dit nader bezien.  

126 13-10-2024 VVD 41 Citymanagement. Zijn er ontwikkelingen te melden met betrekking tot de 

bemensing van het citymanagement na het vertrek van de directeur? Met 

andere woorden: hoe wordt geborgd dat ons citymanagement adequaat 

voortgezet wordt?

Onder verwijzing naar het antwoord van de portefeuillehouder op een soortgelijke vraag bij de 

behandeling van de 2e tussenrapportage in de commissie RU antwoordden wij als volgt. Na het 

vertrek van de directeur neemt het bestuur van Citymanagement Roermond de belangrijkste 

managementtaken tijdelijk waar. Vanuit de gemeente is er frequent ambtelijk en bestuurlijk 

overleg met het bestuur van Citymanagement Roermond. Het personeel is in staat om de 

gestelde doelen uit het jaarplan te realiseren, waardoor de continuïteit van het citymanagement 

gewaarborgd blijft. Het proces om een nieuwe directeur te werven, is inmiddels gestart.

127 13-10-2024 VVD 44 IHP Onderwijs: Is er zowel bij de gemeentelijke organisatie als bij de 

schoolbesturen voldoende capaciteit  om de genoemde 

uitvoeringswerkzamheden en haalbaarheidsonderzoeken + 

besluitvorming voor de aanpak die 6 schoollocaties betreft daadwerkelijk 

binnen deze planning op te pakken?

De gemeente heeft haar formatie in augustus 2024 uitgebreid met een projectregisseur 

maatschappelijk vastgoed, welke aan de slag is/gaat met de diverse projecten in het IHP 

Onderwijs. Het onderwijs heeft kenbaar gemaakt dat ook zij voldoende capaciteit heeft om met 

de projecten aan de slag te gaan. Voor de gemeente is dit een aandachtspunt en blijvend 

onderwerp in overleg met het onderwijs.

128 13-10-2024 VVD 47 Zijn er specifieke acties voorzien om het amendement Roermond 

Waterstad in 2025 een verdere impuls te geven? Wat zijn de bevindingen 

met betrekking tot deze regeling voor het seizoen 2024? 

Zoals reeds eerder bij de behandeling van tussenrapportages aan u gemeld is er voor gekozen om 

niet eerst een regeling op te tuigen maar om te bezien hoe er ( in het kader van deregulering en 

minder bureaucratie) diect impulsen kunnen worden gegeven.  Verenigingen, stichtingen, 

maatschappelijke instellingen en/of initiatieven hebben op het gebied van watersport de 

mogelijkheid om (aanvullende) middelen te vragen om activiteiten te organiseren t.b.v. het 

beoogde doel. Inmiddels zijn er succesvolle aanvragen geweest.

129 13-10-2024 VVD 49 5.4 Musea: Wordt bij de "Mogelijkheden voor de toekomst van het 

Cuypershuis" ook beoordeeld wat er gedaan kan/moet worden met de 

Henri Luyten collectie? Immers, deze collectie is destijds aan het 

Roermondse gemeentemuseum verstrekt onder voorwaarden. Als niet 

meer aan deze voorwaarden wordt voldaan, kan wellicht een zelfde 

situatie zich voordoen waar nu het Mauritshuis mee is geconfronteerd.

De kunst- en cultuurhistorische collectie van de gemeente Roermond die onderdak heeft in het 

Cuypershuis en een extern depot omvat drie clusters: 1) Cuypers en hedendaagse vormgeving, 2) 

Collectie Historiehuis en 3) Beeldende Kunst, waaronder de collecties Luyten, Nicolas, Beeldende 

Kunst 1985-2000, Regionale beeldende kunst en Affiches. De toekomstvisie die in het eerste 

kwartaal 2025 aan uw raad wordt voorgelegd, ziet op de toekomst van een aansprekend en 

levensvatbaar Cuypershuis. In een separaat voorstel zal aan uw raad worden voorgesteld een 

integrale visie vast te stellen over het gemeentelijk collectiebeheer. Daaronder begrepen het 

beleid met betrekking tot a) het verwerven en afstoten van collecties, b) behoud en beheer, c) de 

opslag in depots en d) de wijze waarop de deelcollecties ontsloten kunnen worden voor het 

publiek.

130 13-10-2024 VVD 49 Roermond heeft, naast Cuypers, een behoorlijke reputatie als 

Glazeniersstad. Wordt hier in culturele zin ook uiting aan gegeven? Zo ja, 

hoe? Zo nee, waarom niet?

Aansluitend op het gestelde in de beantwoording bij vraag 129; De gemeentelijke collectie omvat 

een groot aantal werken van glazeniers; de wijze waarop deze collecties ontsloten kunnen 

worden zal onderdeel uitmaken van de integrale visie op het gemeentelijke collectiebeheer.

131 13-10-2024 VVD 80 De tweede tabel op pagina 80 heeft als kop boven de 2de kolom 

"Perceel(WOZ-waarde) dit moet waarschijnlijk "Waterverbruik per jaar" 

zijn

Uw opmerking is juist. De kop van de tabel vermeldt abusievelijk "Perceel (WOZ-waarde)". Dit 

moet zijn "Waterverbruik per jaar in m3" en het zal dan ook worden aangepast. 



132 13-10-2024 VVD 81 Met ingang van 2025 komt er voor het eerst een rioolheffing voor 

gebruikers van huurpanden. Kwijtschelding is blijkens de tekt op pagina 

81 ook mogelijk voor rioolheffing. Waarom is in de begroting (zie tabel 

ondraan pag 81) geen bedrag opgenomen voor de kwijtschelding van 

rioolheffing?

De meeste huishoudens, welke voor kwijtschelding in aanmerking zullen komen, vallen in de 

eerste categorie verbruik van 1 tot 400 m3. Hierbij hoort het laagste tarief ad € 23,30. Gezien dit 

lage tarief is er in de begroting 2025 nog voor gekozen om nog geen rekening te houden met 

kwijtschelding. In de begroting 2026 zal worden bezien of op basis van de dan opgedane 

ervaringscijfers hier eventueel rekening mee moet worden gehouden.

133 13-10-2024 VVD 88 en 90 In de tabel op pagina 88 is een risicoberdag opgenomen voor het sociaal 

domein van € 5,1 mln. Uit de uitleg op pagina 90 is niet te herleiden hoe 

dit bedrag tot stand is gekomen. Kan de berekning van dit bedrag worden 

bijgevoegd?

134 13-10-2024 VVD  115 Nieuw beleid op verbonden partijen zou in 2024 vorm krijgen. Is dit nog 

onder handen? 

Deze opdracht staat uit bij control, het betreft overigens niet per se nieuw beleid, het betreft 

actualisatie op het vlak van verbonden partijen. Momenteel is de vacature voor de 

concerncontroller voor de tweedemaal uitgezet om deze functie met vaste formatie wederom te 

bezetten. De nota verbonden partijen en het 213a onderzoek zijn hiermee gepland voor 2025. De 

auditcommissie is hieromtrent in de vergadering van juni geinformeerd. 

135 13-10-2024 VVD 143 Waarom zijn bij Groen & Doen BV de vermogenscijfers niet aangepast 

naar die van 2023? Wat zijn de juiste cijfers? 

Per abuis zijn de cijfers van Groen en Doen Roermond BV niet geactualiseerd in de begroting 

2025. Momenteel worden acties ingezet om tot een gezonde financiële huishouding te komen. In 

de paragraaf verbonden partijen van de jaarstukken 2023 zijn deze wel geactualiseerd. Dit zijn de 

meest actuele cijfers van dit moment:

Eigen vermogen: 

1 januari 2023 € 283.679

31 december 2023 -/- € 251.027

Vreemd vermogen:

1 januari 2023 € 1.361.649

31 december 2023 € 1.484.420

136 13-10-2024 VVD 150 Hoe verhouden zich de bijdragen aan verbonden partijen in de tabel op 

pagina 150 zich tot de bedragen die vermeld zijn op de pagina's 117 t/m 

149. In veel gevalen blijken die van elkaar af te wijken.

In de tabel op pagina 150 worden de verschuldigde bedragen 2025 (indien bekend) opgenomen. 

Deze bedragen dienen consistent te zijn met de opgenomen (verschuldigde) bedragen die 

vermeld zijn op pagina 117 t.m. 149. Het is juist dat in een viertal situaties dit niet correct is 

opgenomen. De bedragen moeten zijn:

- Omnibuzz € 1.136.435

- Openbaar Lichaam Euregio Rijn-Maas-Noord € 20.797

- Verenigign Afvalsamenwerking Limburg (ASL) € 0,30 per inwoner

- Groen & Doen Roermond B.V. € 500.000 (Agio). Dit zal worden aangepast.

137 13-10-2024 VVD 164 t/m 170 Waarom zijn op de pagina's 164 t/m 170 de realisatiecijfers van 2023 niet 

vermeld, zoals art 19 BBV voorschrijft?

De realisatiecijfers 2023 per programma staan vermeld in de financiele programma-overzichtjes 

aan het einde van elk programma. 

138 12-10-2024 D66 Pagina 13 Wat wordt op deze pagina bedoeld met Realismefactor, en waarom is dit 

iets dat uit 2023- 2024 nog doorloopt tot en met 2028? (In de inleidende 

tekst staat hier kort iets over beschreven, echter dit geeft mij niet meer 

duidelijkheid/ inzicht.)

Zie antwoord op vraag 60 (CDA)

139 12-10-2024 D66 Pagina 15 15. Aanleg invalidetoiletten. Ik begrijp niet wat hier (financieel) staat. Er 

staat dat er twee invalidetoiletten worden gerealiseerd, één in 2025 en 

één in 2026, maar ik begrijp dan niet goed dat er nog kosten in 2027 en 

2028 staan.

De bedragen die u ziet in 2027 en 2028 zijn de kapitaallasten van de investering die wordt gedaan 

in de invalidetoiletten. Bij een investering vallen de kapitaallasen (afschrijving en rente) in de 

jaren die volgen op de investering. 

140 12-10-2024 D66 Pagina 93 Graag een nadere/ uitgebreidere toelichting op Netto Schuldquote en 

Netto schuldquote gecorrigeerd voor verstrekte leningen.  Er staat 

bijvoorbeeld beschreven dat het schuldqoute tot 100% normaal is, maar is 

er hierin ook een onderschrens? En hoe wordt de komende jaren 

ingestoken op van 25,9% Schuldquote naar 94,2% te gaan, wat houdt dit 

in?

Verwezen wordt naar het antwoord op vraag 1. De schuldquote geeft de verhouding weer tussen 

de schuldpositie en de totale baten, zoals opgenomen in de begroting. Als gevolg van 

voorgenomen investeringen zal de behoefte aan vreemd vermogen (langlopende leningen) 

toenemen. Bij min of meer gelijkblijvende omvang van de baten leidt dit tot een toename van de 

schuldquote. Volgens een model van de VNG is een schuldquote tot 100% normaal. In aanvulling 

op uw vraag, zie ook het antwoord op vraag 61 (CDA)

141 14-10-2024 PvdA 35 Wat is de stand van zaken/proces rodom de haalbaarheidsstudies rondom 

de fietsbrug Leeuwen-Buggenum en fietsverbinding Linne-Merum? 

Hebben partners al financiering gereserveerd voor mogelijke varienten?

Leeuwen-Buggenum: geen van de partners (Leudal, Roermond en provincie) heeft de benodigde 

middelen beschikbaar in de begroting. Eerst moet nader onderzoek uitwijzen wat qua gebruik de 

meerwaarde van een nieuwe Maaskruisende verbinding tussen Leeuwen en Buggenum gaat zijn 

en in hoeverre dit invloed heeft op het fietsgebruik op de Louis Raemaekersbrug. Ondertussen 

blijven we in gesprek met de partners over de financiering. 

Linne-Merum: ook voor deze verbinding geldt dat er eerst duidelijkheid moet zijn over de 

(co)financiering. Roermond en Maasgouw hebben middelen in begrotng opgenomen. Provincie is 

gevraagd naar cofinanciering, bestuurlijke intenties zijn positief. Mocht het kostenplaatje rond 

komen wordt vervolgonderzoek naar een voorkeurstracé gestart waarbij de omgeving zal worden 

betrokken.

142 14-10-2024 PvdA 36 In het centrum wordt de parkeerdruk gemonitord om tijdtig te 

anticiperen op eventuele regulering. Welke wijken komen in aanmerking 

voor eventuele regulering en is en wat is het beeld uit eerdere 

monitoring?

Het Parkeerbeleidsplan 2021-2030 geeft de leidraad voor het eventueel uitbreiden van het 

gereguleerde parkeergebied. De potentiële uitbreidingsgebieden zijn Hammerveld, de omgeving 

van het Philipsterrein en de gebieden rondom de Bredeweg (figuur 6 van het Parkeerbeleidsplan). 

Het stappenplan voor het implementeren van parkeerregulering staat in bijlage 1 van het 

Parkeerbeleidsplan.

Uit de metingen van begin dit jaar is er nog geen gebied naar voren gekomen waar er al een 

aanleiding bestaat voor het implementeren van parkeerregulering. We blijven hierop monitoren.



143 13-10-2024 PvdA 37 Wat is de status van de uitvoering van motie 23M39 in relatie tot het 

voeren van proactief overleg met de provincie en aansluting zoeken bij 

gratis OV voor de minima?

Vanuit de provincie zijn tot op heden 2 werksessies georganiseerd: halverwege juni en begin 

augustus. Roermond is bij beide werksessies aangesloten en heeft vervolgens meermaals met de 

provincie en Arriva afgestemd. Vervolgens heeft interne afstemming plaatsgevonden met de 

privacy officer, functionaris gegevensbescherming en jurist. Naar aanleiding hiervan werken we 

momenteel met verschillende Limburgse gemeenten (Maastricht, Venlo, Sittard-Geleen en 

Heerlen) aan meerdere scenario’s ter invoering van de minimapas, waarbij we ons 

voorkeursscenario vervolgens bij de provincie en Arriva willen toetsen. Naar verwachting zal op 

basis hiervan de motie eind 2024 afgedaan worden met een advies tot aansluiten bij het initiatief 

van de minimapas.

144 14-10-2024 PvdA 39 Het behouden en benutten van menselijk kapitaal is één van de 

strategische doelstellingen. Welke acties worden hiervoor uitgezet (beleid 

en concrete investeringen)

Zoals in de begroting staat beschreven continueren wij de reeds ingezette aapak, waarbij de 

nadruk ligt op samenwerking tussen overheid, bedrijfsleven en onderwijs. Concrete activiteiten 

waarbij de gemeentelijke middelen als aanjager dienen zijn onder andere maatwerkopleidingen, 

fieldlabs op de bedrijventerreinen, deelname aan wonen & werkplatform. Tevens wordt in 2025 

een geactualiseerde Integrale agenda voor Menselijke Kapitaal opgesteld. 

145 14-10-2024 PvdA 40 De gezamenlijke aanpak met gemeente en ondernemers in de BIZ(en) op 

welke manier wordt er in subsidie voorwaarde gesteld aan een bijdrage 

aan gemeentelijk beleid en doelstellingen en op welke manier worden 

deze getoetst? Aanvullend: Wanneer zijn de draagvlak metingen voor de 

gemeenten geslaagd en wat zijn voor ons vervolgacties die daaraan 

verbonden woren?

Voor een deel van het antwoord op uw vraag verwijzen wij u naar het antwoord op vraag 25 

(CDA). Aanvullend nog het volgende antwoord. Gedurende het proces van de draagvlakmeting 

wordt een uitvoeringsovereenkomst (inclusief verordening) gesloten tussen de gemeente en alle 

BIZ-zen voor een periode van maximaal 5 jaar. Onderdeel van deze overeenkomst is een 

activiteitenplan waarin de BIZ-zen aangeven hoe zij voornemens zijn de bijdrage te besteden. De 

verordening wordt getoetst aan het gemeentelijk beleid en vastgesteld door de gemeenteraad.  

Voor een draagvlakmeting gelden wettelijk gestelde voorwaarden:  1) de respons van de 

bijdrageplichtigen is minimaal 50% 2) van de respondenten is minimaal 2/3 voor en 3) de voor-

stemmers vertegenwoordigen meer WOZ-waarde dan de tegen-stemmers.  Vervolgacties voor de 

gemeente zijn jaarlijkse bevoorschotting, overleg over de voortgang en er vinden 

gebiedschouwen plaats. 

146 14-10-2024 PvdA 40 Hoeveel woningen zijn al toegevoegd door de stimuleringsregeling 

kwaliteitsimpuls binnenstad, hoeveel van deze woningen zijn 

betaalbaar/sociaal en hoeveel gevels zijn aangepakt?

Voor een deel van het antwoord op uw vraag, verwijzen wij u naar de beantwoording van vraag 

108 (DS). Aanvullend nog het volgende antwoord. Er zijn tot op heden 5 subsidies verstrekt voor 

de transformatie van commercieel vastgoed naar wonen. Deze subsidies moeten resulteren in de 

toevoeging van 9 woningen/appartementen binnen de sociale/middenhuur/ betaalbare koop. 

Tevens zijn er 3 subsidies verstrekt voor gevelverbetering. Men heeft maximaal 2 jaar de tijd om 

na subsidieverlening de plannen tot uitvoering te brengen. 

147 14-10-2024 PvdA 69 Welke plannen die versneld kunnen worden zitten in de planning? Op 

welke manier wordt gekeken naar welke plannen in aanmerkingen komen 

voor versnelling? Hoeveel woningen staan in de planning tot 2030 en in 

welke categorien?

Versnelling van bouwplannen is een algemene doelstelling en geldt in principe voor alle plannen. 

We zetten verschillende instrumenten in om plannen te versnellen. Hieronder bijvoorbeeld 

financiele bijdragen verkregen van het Rijk, middelen voor wonen boven en tussen winkels en 

extra ambtelijjke capaciteit voor versnelling. In de raadsinformatiebrief van 7 mei 2024 inzake de 

planvoorraad woningbouw zijn de verschillende woningbouwplannen aangegeven. Volgens de 

Structuurvisie wonen Midden-Limburg 2022-2025 streven we naar een toe te voegen aantal 

woningen tussen de 325 en 350 per jaar. De ambtitie en inzet is om dit aantal woningen per jaar 

met de diverse vesnellingsinstrumenten zoals hiervoor genoemd en instrumenten en/of 

projecten die nog op stapel staan, nog verder op te hogen.

148 14-10-2024 PvdA 39 Het gebiedsprofiel Binnenstad en Swalmen hadden in het begin van de 

periode gezamenlijke middelen. Inmiddels wordt er veel rgeinvesteerd in 

toekomstige ontwikkelingen in de Binnenstad. Hoeveel van het 

oorspornkelijke bedrag is gereserveerd voor de uitvoering van het 

gebiedsprofiel centrum Swalmen deze periode?

Momenteel wordt in Swalmen gewerkt aan de kansrijke ontwikkelingen Dr. Crasbornplein en Sint 

Jansplein en zoals eerder door de portefeuillehouder gemeld, ook de verbinding tussen deze 2 

gebieden en de verbinding met de Markt. Over het Dr. Crasbornplein zijn afspraken gemaakt met 

de initiatiefnemer van het plan en dit is voor rekening van de ontwikkelaar. Voor het Sint 

Jansplein is een eerste investering geraamd van €780.000 prijspeil 2024. €180.000 daarvan komt 

uit de middelen van het Gebiedsprofiel en €600.000 is geoormerkt vanuit het 

jaarrekeningresultaat 2023 waarbij verwezen wordt naar de gehanteerde argumentatie aldaar. 

Binnen de jaarschijven 2025 en 2026 is er zoals reeds door de portefeuillehouder gemeld, ruimte 

om projecten op te pakken voor zowel Swalmen als de Binnenstad.

149 14-10-2024 PvdA algemene vraag Op welke manier worden evenementen gericht op de wijken verder 

ondersteund

De gemeente ondersteunt elk evenement dat een vergunning mag indienen of meldingsplichtig 

is, dus ook evenementen in wijken. 

150 14-10-2024 PvdA 48 Welke gevolgen voorziet de gemeente ten gevolgen van het kabinetbeleid 

tegen de cultuursector? Voorzien we niet doorgaande producties, minder 

deelnemers (jongeren en ouderen) in de culturele sectoren en 

verenigingen en financiele problemen voor onze culturele instellingen?

Het hoofdlijnenakkoord bevat een pakket aan ‘taakstellende bezuinigingen’, onder andere op 

subsidies voor initiatieven rondom ‘gezonde leefstijl, inclusiviteit, participatie en 

medezeggenschap’, korting op SPUK-regelingen voor gemeenten waaruit initiatieven voor 

cultuurparticipatie worden gefinancierd en bijstellingen in het onderwijs met effect op 

cultuuronderwijs in de klas. Daarnaast wordt de BTW op culturele goederen en diensten van de 

huidige 9% verhoogd naar 21%. Onderzoek (in opdracht van Kunsten’92) wijst uit dat, gegeven de 

waarden van de prijselasticiteiten, een volledige doorberekening van het hogere BTW-tarief leidt 

tot een daling van het aantal bezoeken (bijv. musea 3,3% minder bezoeken, professionele 

podiumkunsten 5,5% minder bezoeken) en ingeschreven gebruikers (bijv. 4,4% minder gebruikers 

van de openbare bibliotheek). Hoe dit zich zal vertalen in de bedrijfsvoering van de culturele 

instellingen in Roermond is nog niet duidelijk. Het is echter aannemelijk dat de drempel tot 

toegankelijk cultuurparticipatie-aanbod voor de inwoners van Roermond door dit kabinetsbeleid 

wordt verhoogd.


